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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de 

30.03.2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea sistemului de 

termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-na Mihaela Bercaru – inspector Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea 

sistemului de termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-na Diana Cotea – șef Birou Agricultură ; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-na Emanuela Botezatu – inspector Compartiment transport urban; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Cosmin Simion – consilier juridic Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Bogdan Matișan – director economic SC CUP SA; 

▪ d-nul Adrian Vulpoiu – director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA; 

▪ d-na Maria Murgoci – director Ansamblul Folcloric Țara Vrancei Focșani; 

▪ d-na Nicoleta Matei – contabil șef Creșe Focșani; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-nul Manole Merchea – director SC ENET SA; 

▪ d-nul Nicuță Oprea – director CSM 2007 SA; 
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Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona 

Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. 

Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între 

str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 61/2018 privind aprobarea documentațiilor tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, faza DALI și descrierea sumară a investiției 

propuse a fi realizată prin proiect pentru obiectivul „Creșterea eficienței energetice 

a blocurilor de locuințe din municipiul Focșani, etapa a II-a”, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale bugetului local al 

municipiului Focșani, bugetul creditelor interne și bugetelor instituțiilor publice 

finanțate integral/parțial din venituri proprii, precum și a situațiilor financiare, 

inclusiv anexele la acestea, pe anul 2022; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind modificare H.C.L. mr. 351/27.10.2022 privind aprobarea 

numărului de burse și a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu 

frecvență din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Focșani 

pentru anul școlar 2022-2023, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 17,10 mii lei Colegiului 

Economic „Mihail Kogălniceanu” Focșani pentru derularea proiectului „Elevul de 

zi, antreprenorul de mâine” – Târgul firmelor de exercițiu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 14,00 mii lei din bugetul 

local al municipiului Focșani pe anul 2023 Colegiului Național „Unirea” Focșani 

pentru acoperirea cheltuielilor cu deplasarea profesorului însoțitor al elevului Isac 

Alexandru la Campionatul Mondial First Tech Challenge; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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8. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local al municipiului 

Focșani pe anul 2023 a sumei de 24,00 mii lei, în vederea acordării unui sprijin 

material persoanelor aflate în nevoie socială, cu ocazia Sărbătorilor de Paște; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar Palatului 

Copiilor Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 

Focșani nr. 160/2020, privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

pentru serviciul de salubrizare al localităților Focșani și Golești, județul Vrancea, de 

a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a 

Municipiului Focșani, precum și exercitarea atribuțiilor, drepturilor și obligațiilor 

Consiliului Local al municipiului Focșani în acest sens; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 28,00 mp. situat în Focșani, str. Longinescu nr. 25, județul Vrancea, 

T. 120, P. 6238 înscris în CF 71280 ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Vlad Virgil Constantin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 4,00 mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 37, bl. 37, județul Vrancea, 

T. 144, P. 7330 înscris în CF 70852 ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnii Plăcintă Sorin-Nicolae și Plăcintă Adina-Maria; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de  10,00 mp. situat în Focșani, str. Mărășești nr. 17, județul 

Vrancea, T. 57, P. 3504 înscris în CF  52583 și CF 68826, ce aparține domeniului 

privat al Municipiului Focșani, către domnii Cufărea Mimișoara și Cufărea Pavel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale și aprobarea 

apartamentării unui număr de 2 blocuri de locuințe pentru tineri destinate închirierii 

– ANL – din str. Democrației nr. 1, respectiv str. Democrației nr. 3, Municipiul 

Focșani, Județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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16. proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale strecurate în Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Focșani nr. 46/2023 pentru completarea anexei la 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Focșani nr. 567/2019 privind 

mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru 

serviciul de transport public local prin curse regulate, „Asociația Metropolitan 

Trans”, să exercite și să realizeze competențele Consiliului local al municipiului 

Focșani referitoare la punerea la dispoziție a bunurilor aferente serviciului de 

transport public local în municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Cărții Funciare nr. 65114 întocmită 

pentru imobilul aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T 93, 

Parcelele 5279, 5280, 5281, 5282, 5283, 5284, 5285, 5287, 5289, 5290, 5292, 5293 

și a Cărții Funciare nr. 64996 întocmită  pentru imobilul aparținând domeniului 

privat al Municipiului Focșani, T 189, Parcelele 10273, 10274, 10275, 10276, 

10277, 10278, 10280, 10281, 10283, 10284, 10286, 10287, 10288, 10289, 10290, 

10291, 10292, 10293, 10294, 10295, 10296, 10297, 10299, 10300, 10301, 10302, 

10303, 10304, 10305, 10306, 10313, 10314, 10315, 10316, 10317, 10318, 10319, 

10320, 10321, 10323, 10325, 10342; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al Municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind 

însușirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Focșani, în vederea scoaterii din funcțiune, casării 

și valorificării în condițiile legii; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea  valorificării  

și, după caz, casării unor bunuri inventariate în domeniul privat al municipiului 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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22. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 1, bl. 1, ap. 14 înscris în CF 51903-C1-U48 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51903-C1-U15 UAT Focșani către doamna 

Foarfecă Liliana (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51903-C1-U14 și CF 

51903-C1-U30);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Aleea Parc nr. 9, bl. 67, ap. 18, tronson 9, înscris în CF 54675-

C1-U17 UAT Focșani către domnii Angheluță Marian și Angheluță Carmen 

Mihaela;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 

 

24. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Aleea Parc nr. 67, bl. 9, ap. 14, tronson 9, înscris în CF 54675-

C1-U21 UAT Focșani către domnii Mocanu Gabriel și Mocanu Maria;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 

 

25. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 21, bloc 21, ap. 8 înscris în CF 51892-C1-U28 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51892-C1-U25 UAT Focșani către domnii 

Tudor Iulia Aniela și Tudor Daniel Marius (imobil identificat în foaia de avere cu 

CF 51892-C1-U8 și CF 51892-C1-U24);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 

 

26. proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale strecurate în art. 1 alin. (3) 

din H.C.L. nr. 21/26.01.2023 privind aprobarea vânzării cu plata în rate a 

apartamentului situat în Focșani, str. Ulmului nr. 9, bloc 9, ap. 7 înscris în CF 

51890-C1-U16 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51890-C1-U7 UAT Focșani 

către doamna Rogozan Lăcrămioara (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51890-C1-U7 și CF 51890-C1-U23);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 
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27. proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998, republicată, 

cu modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului Local nr. 131 din 

28.04.2022 privind aprobarea listei de priorități; 

Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George, Dumitru 

Victor, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian 

 

28. proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de locuințe ANL situate în 

Focșani, Cartierul Tineretului Sud, solicitat de titularii contractelor de închiriere în 

conformitate cu Legea nr. 152/1998 republicată, cu modificările și completările 

ulterioare; 

    Inițiatori, consilieri locali Tătaru Alexandra, Dumitru Victor,  

       Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

29. proiect de hotărâre pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 567/2019 privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport public local prin 

curse regulate, „Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și să realizeze 

competențele Consiliului local al municipiului Focșani referitoare la punerea la 

dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport public local în municipiul 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

30. proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 509/12.12.2018 privind aprobarea tarifelor pentru 

activitatea de deszăpezire în Municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

31. proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru activitățile de colectare 

separată și transport al deșeurilor municipale și deșeurilor similare în municipiul 

Focșani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

32. proiect de hotărâre privind organizarea și desfășurarea jocurilor de artificii pe raza 

municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

33. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 

Focșani nr. 140/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare și executare 

a serviciului de transport în regim de taxi în Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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34. proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de sterilizare și microcipare a 

câinilor cu stăpân ce aparțin rasei comune și a metișilor acestora de pe raza 

Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

35. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 2726/10.01.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „Întocmire PUZ colective P+9E, spații comerciale și de servicii” 

municipiul Focșani, str. Calea Moldovei nr. 37, număr cadastral 66208, pe terenul 

în suprafață de 58852 m2 (suprafață măsurată 59041 m2); 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

36. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 3691/12.01.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „Elaborare PUZ modificator pentru construire locuințe 

individuale, bloc de locuințe P+3E+4R și hotel P+4E+5R la PUZ aprobat pentru 

construire locuințe colective, locuințe individuale și servicii complementare, 

aprobat prin HCL nr. 394/2019” – intravilanul atras al municipiului Focșani, număr 

cadastral 68004, 67331, 67407, 67330, 67265, 67242, 67049, 66382, 66844, pe 

terenurile în suprafață de 15465 m2; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

37. proiect de hotărâre privind  alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul 

local al municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna aprilie 

2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

38. proiect de hotărâre privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ al 

municipiului Focșani și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

acestuia; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

39. proiect de hotărâre privind  inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică a 

suprafeţei de 4,6321 ha teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al 

localităților: Bolotești și Golești care aparţine domeniului public și privat al 

Municipiului Focşani, începând cu anul 2023, pe o perioadă de 7 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 2665/28.02.2023  înregistrată la 

Primăria municipiului Focșani sub nr. 21971/01.03.2023  privind efectuarea orelor de 

muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social 

pe luna februarie 2023; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 30.03.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 261 

din 23.03.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Lauriana Ailincuței „Prezent”. 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?”  

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia? O să revin, mai devreme era în sală. 

Domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai ne auziți? O să precizez când ajunge. 

Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„ domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat astfel că în sală sunt prezenți 18 consilieri locali municipali, iar în mediul 

online 1. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local 

din 01.03.2023. Dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal? Dacă nu sunt, 

supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii consilieri sunt 

„pentru”. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„mulțumesc, cu 19 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local 

din 03.03.2023. Dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „nu particip la vot, fiindcă nu am fost la 

ședință.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„da consemnăm. Supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii 

consilieri sunt „pentru”. Doamna Drumea mă auziți? Doamna Drumea?” 

Cu 18 voturi „pentru”, a intrat și doamna Marcu, procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 
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Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua  tuturor și bine ați venit la ședința ordinară a lunii martie. Ordinea 

de zi ne-a fost comunicată, dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi? Vă rog domnul 

Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „bună ziua 

doamnelor și domnilor consilieri, stimați invitați, dragi colegi, pentru ordinea de zi de 

astăzi propun în completare următoarele proiecte: 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, faza DALI și descrierea sumară a investiției 

propuse a fi realizată prin proiectul ”Creșterea performanței energetice a clădirii 

Primăriei Municipiului Focșani”; 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect 

pentru obiectivul ”Creșterea performanței energetice a clădirii Primăriei 

Municipiului Focșani”; 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza DALI 

și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul ”Creșterea performanței 

energetice a cinematografului Unirea”; 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și cheltuielilor legate de proiect 

pentru obiectivul ”Creșterea performanței energetice a cinematografului Unirea”; 

5. proiect de hotărâre pentru aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 

obiectivul de investiții ”Refacere trotuare, alei, parcaje și covor asfaltic – strada 

Mare a Unirii”; 

6. proiect de hotărâre pentru aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 

obiectivul de investiții: ”Refacere infrastructură străzi, sistematizare verticală 

str.Timiș, str.Nicolae Bălcescu, str.Predeal (tronson cuprins între str.Ion Creangă și 

str.Grigore Ionescu), și reparații și așternere covoare asfaltice carosabil str. Magazia 

Gării”; 

7. proiect de hotărîre privind aprobarea alocării sumei de 22,10 mii lei Liceului cu 

Program Sportiv Focșani pentru deplasarea echipei de baschet U 16 la turneul 

Internațional ”4-th Internațional Basketball Youth Tournament” Athena, Grecia; 

8. proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului privind desfășurarea unui 

concurs public pentru pavoazarea cu ornamente luminoase adecvate a vitrinelor și a 

spațiilor din incintă de către operatorii economici din Municipiul Focșani, aprobat 

prin H.C.L. nr.418/2022; 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere din domeniul public al 

Statului Român și din administrarea Ministerului Transporturilor și Infrastructurii în 

domeniul public al Municipiului Focșani, a imobilului în suprafață totală de 13.650 
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mp., situat în Municipiul Focșani, înscris în Cartea funciară nr. 67270 Focșani și nr. 

67133 Focșani; 

  Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc și eu, domnul 

Primar. Supun la vot suplimentarea ordinii de zi cu cele 9 proiecte, pe care domnul 

Primar le-a citit. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna Drumea?” 

Doamnn consilier Alina Ramona Drumea „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cu 21 voturi „pentru” ordinea 

de zi a fost suplimentată cu cele 9 proiecte. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei. Cine este „pentru”? în sală toată 

lumea este „pentru”.  

În online, doamna Drumea?” 

Doamnn consilier Alina Ramona Drumea „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica și Ungureanu Daniel ordinea de zi a fost aprobată în integralitatea ei.” 

 

  Se prezintă proiectul nr. 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 

„Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, str. Cezar 

Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, 

st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. Alexandru 

Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, str. Lupeni 

(tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă sunt discuții? Vă rog 

doamna viceprimar.” 

 Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „mulțumesc domnule președinte. Am 

observat că pe ordinea de zi a apărut același proiect pe care noi data trecută l-am 

respins, cu rugămintea să fie divizat, modificat și să se acorde atenție priorităților, adică 

parcărilor și aleilor de acces acolo unde s-au făcut diverse lucrări și s-au ridicat garaje 

și așa mai departe. Am constatat de asemnea că toate străzile asfaltate în urmă cu câțiva 

ani, așa cum spune domnul Primar, poate nu reabilitate, ci doar asfaltate, cu covor 

asfaltic, poate nu cu atât de mulți centimetri la standarde, dar acele străzi erau destul 

de bune și practicabile, au fost toate sparte și găurite de actualii constructori care 

reabilitează spațiile publice din cartierul Bahne. Pentru a nu știu câta oară  domnul 

Primar a repus pe ordinea de zi același proiect, nemodificat. Am văzut că zilele trecute 

s-a deplasat în cartier cu o cameră de luat vederi și ne-a reclamat la cetățeni, pe noi 

consilierii din PNL și USR, că blocăm această asfaltare. Nu le-a spus oamenilor ceea 

ce singur a declarat în ședința trecută atunci când eu l-am întrebat, de unde are bani 
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pentru acest proiect. Dar a declarat tot dumnealui că vrea să facă un împrumut. Deci 

nu este suficient bugetul local, trebuie să ne împrumutăm și îndatorăm focșănenii pe 

încă nu știu câți ani pentru a reface acele străzi. Deci domnule Primar soluția este 

simplă, reparați parcările și banii de la bugetul local sigur vor ajunge, dacă nu putem 

să facem eventual și o strângere de fonduri, câte 1 leu de fiecare cetățean și tot nu 

trebuie să faceți un împrumut pentru a repara niște parcări. Dar eu cred că soluția mai 

simplă și care nu se întinde pe 2 ani este să alocați fonduri la Direcția de Dezvoltare și 

să intervină cu reparații strict pe parcări și pentru reabilitări totale mai așteptăm pentru 

că nu este atât de urgentă această reabilitare. Deci nu aveți bani, cei 13 milioane, nu îi 

aveți și nu aveți de unde să-i angajați înafară de creditul pe care intenționați să-l faceți 

așa cum ați declarat în ședința trecută atunci când v-am întrebat și nu consilierii USR-

PNL sunt vinovați pentru blocarea acestui proiect, ci pentru că nu aveți dumneavoastră 

viziune.” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc doamna 

viceprimar. Domnule Primar vă rog.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „cred că mai 

trebuiesc încă 3 cursuri pentru cei care sunt la prima, primul mandat de aleși locali să 

înțeleagă administrație publică. Doamna viceprimar, domnelor și domnilor consilieri, 

am făcut ceea ce mi-ați cerut în ședința precedentă cu toate că este o chestiune doar 

verbală, nu ați întreprins nici o măsură administrativă legală cu privire la scindarea 

proiectului despre care vorbim astăzi, mai exact reabilitarea infrastructurii străzi, alei, 

acces auto, parcări zona Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă 

și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu 

(tronson cuprins între str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. 

Alexandru Vlahuță, str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea 

Căminului). Am făcut o adresă prin care am solicitat proiectantului care a realizat 

documentația de avizare a lucrărilor de intervenție pe care v-am supus-o aprobării, iată 

astăzi, pentru a 8-a oară, am făcut o adresă prin care i-am întrebat ce presupune să 

scindăm această documentație în două capitole în sensul refacere infrastructură alei, 

acces auto și parcări către zona Bahne și refacere infrastructură străzi zona Bahne. 

Răspunsul îl am și vi-l pot prezenta, vi l-am și transmis, este răspuns venit în data de 

23.03.2023 în care ne răspunde în felul următor proiectantul respectiv: pentru a face 

această scindare a proiectului sunt necesare următoarele sume: 17 mii lei exclusiv TVA 

pentru capitolul refacere infrastructură alei, acces auto și parcări zona Bahne și 19 mii 

lei exclusiv TVA pentru refacere infrastructură străzi zona Bahne. Ori Legea 273 

privind finanțele publice locale, Codul administrativ spune în felul următor: odată ce 

o sumă a fost plătită pentru o documentație, pentru un proiect, nu poate fi plătită de 

două ori. Dacă dumneavoastră astăzi emiteți o hotărâre prin care să împuterniciți 

aparatul de specialitate a Primarului să aloce aceste sume din bugetul local al anului 

2023 pentru a putea să facem această scindare a acestei documentații, eu imediat voi 

veni cu un proiect separat așa cum solicitați dumneavoastră. Până atunci sunt obligat 

conform legii să introduc acest proiect à la long, până în momentul în care expiră durata 

de valabilitate a acestui DALI, a acestei documentații de avizare a lucrărilor de 

intervenții. Ulterior vom discuta. Cât despre bani, v-am și făcut un calcul foarte simplu 

și-l spun încă o dată tuturor cetățenilor, nu ne așteptăm la mari minuni anul acesta, 
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deoarece dacă s-ar aproba astăzi sau zilele următoare acest proiect, urmează perioada 

de licitație cu clauză suspensivă. Da într-adevăr la acest moment nu avem foarte clar 

evidențiate niște fonduri pentru care să începem să plătim aceste lucrări, dar există 

soluții, la rectificare. Până atunci, am fi avut posibilitatea 3 luni de zile, 4 luni depinde 

cât durează procesul de achiziție să facem o procedură de achiția lucrărilor de 

proiectare tehnică și execuție. Ulterior dacă identificam resursele doar pentru 

proiectare tehnică care durează cel puțin 3 luni de zile, am fi dat ordinul. Dacă facem 

calculul matematic simplu suntem deja cu un picior în luna aprilie, deci practic până la 

sfârșitul lunii octombrie am fi avut cel mult documentația pentru a obține autorizația 

de construire și reabilitarea acestor străzi și parcări. Ca să nu mai spun, că încă o dată 

îmi demonstrați că nu cunoașteți legislația, noi nu putem să dăm bani la Direcția de 

Dezvoltare să reabilităm sau să reparăm o parcare de pământ, să-i punem asfalt pe ea, 

că era demult făcută și nu mai apelam la dumneavoastră...” 

 Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...pentru ședința viitoare domnule 

Primar o să vă fac o listă de asfaltări, gen reparații direct pe pământ sau parcări care 

evident sunt amenajate tot direct pe pământ...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu sunt 

asfaltări, ... faceți ce vreți...” 

 Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...dar haideți să ...„ 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...dar eu vă 

spun... că sunt acele parcări...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...nu mai vorbim foarte mult pe ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...unde      

s-au ridicat garajele... dați-mi voie doamna viceprimar...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...dumneavoastră recunoașteți că ați 

spus cetățenilor din cartierul Bahne că din cauza consilierilor PNL USR nu se 

reabilitează...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... da...și o 

să le spun în continuare...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...de 8 ori ați spus chestia asta...ca o 

moară nefuncțională... ca să nu spun stricată...” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „...și nu este adevărat?” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...nu este adevărat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... și este 

adevărat...” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „...demonstrați acum, dacă ridicați mâna... 

demonstrați să ridicați mâna...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...nu aveți bani să începeți 

lucrările...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...dar 

demarăm procedurile doamnă că nu se fac peste noapte...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...o să le demarăm pe priorități ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...când?” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...deci puteți să faceți ale proiecte de 

hotărâri care pot fi votate de consilierii locali pe care să nu-i jigniți...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...contra 

unor sume...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...de fiecare dată ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...contra 

unor sume, ca să demonstrăm ...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...noi consilierii locali USR...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...Consiliul 

Local votează ce proiecte...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...iar dumneavoastră nu faceți decât 

să aruncați cu jigniri în stânga și dreapta și să vă faceți capital electoral doar ca să 

aruncați vinovatul în curtea vecinului sau invers, mâța cum se spune în limbaj popular. 

Haideți să revenim la discuții concrete... ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu, dar 

la discuții concrete, sunteți de acord ...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...ați declarat că nu aveți posibilitatea 

să terminați acest proiect sau nici măcar să-l începeți până la finalul anului. Nu noi 

consilierii USR-PNL suntem vinovați pentru treaba aceasta, ci dumneavoastră că nu 

ați reușit să anticipați din vreme că aceste lucrări vor deranja locuitorii și că nu ați 

reușit să faceți nici măcar o parcare în ultimii 30 de ani, de când tot guvernează         

PSD-ul administrația locală.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...vă invit 

doamna Tătaru să mergem după ședință să asistăm la turnarea asfaltului pe strada 8 

Martie din cartierul Bahne, unde se fac 95 locuri de parcare, unde erau doar vreo 40 

locuri de parcare...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...vă felicit așteptăm cu interes 

inventarul locurilor de parcare să-l putem vota...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...mergem 

și acolo și le vedeți că se toarnă și tot pe strada Panduri s-au turnat parcări în multe 

zone. S-au făcut parcări de la capăt...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...sunteți în urmă cu lucrările și nu 

ați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... cum?” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...sunteți în urmă cu toate lucrările...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...suntem 

în grafic și asta vă pare rău dumneavoastră..., că se face prea mult...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...nu-mi pare rău...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...dar 

cetățenii vor înțelege. Eu dragi cetățeni vreau să vă spun doar atât, nu putem cheltui de 

2 ori aceleași sume pentru că eu nu vreau să am probleme...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnule Primar firma care a 

întocmit aceste studii este o firmă cu care Primăria colaborează?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...da și care 

este problema?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „câte proiecte a întocmit 

Primăriei? Câte proiecte a întocmit Primăriei?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu 

contează, fiecare proiect...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „are ani de zile în spate? 10 

ani? 15 ani? 20 ani? De când lucrează cu Primăria?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu 

cunosc...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...este vorba de niște 

măsurători pe care le-a făcut, niște calcule care sunt făcute, este vorba doar de separare, 

de a rupe pisica în două, ca să înțeleagă toată lumea...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...este 

adresa răspuns a dumnealor...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...au scris acolo ceea ce ați 

cerut dumneavoastră ca să nu faceți lucrul acesta. Ăsta este adevărul pentru că...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...așa faceți 

dumneavoastră la tăiat la pădure?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu?... 

Mulțumesc...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu domnule Primar, nu 

dumneavoastră nu vreți să implementați acest proiect și vă găsiți tot felul de tertipuri, 

tot felul de motive ca să nu-l implementați pentru că nu aveți bani... te rog frumos acum 

vorbesc eu... nu mai vorbesc de faptul... 

Dumneavoastră când ați fost ultima dată în Bahne? V-am văzut la sfârșitul 

săptămânii trecute stăteați de vorbă cu niște cetățeni pe o stradă acolo, dar intrați un 

pic în spatele grădiniței să vedeți ce este acolo. Vă tot lăudați cu parcările...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „....aceea 

este parcarea pe care vrem să o reabilităm și dumneavoastră respingeți proiectul 

domnule Dumitru... vedeți că vă faceți de râs, sunteți penibil...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...de o parte și de alta pe 

Pictor Grigorescu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...am fost 

cu omul acela, cu domnul care ne filmează am fost...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...nu sunt de pământ, domnule 

Primar nu sunt de pământ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...sunt de 

pământ...„ 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „... nu sunt de pământ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu? Dar 

din ce sunt?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mergem după ședință acum 

cu televiziunea după noi? Luați-o ... prin oraș domnule Primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

Bîrsan...” 
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Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „luați-o la pas prin oraș și o să 

vedeți că realitățile sunt altele, nu cele pe care le prezentați dumneavoastră pe facebook 

și prin ziare...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

consilier Bîrsan am fost împreună la parcarea din spate de la Gradinița 16? Ne-am 

întâlnit acolo?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „ne-am întâlnit domnule Primar, dar ceea ce 

spune colegul meu, domnul președinte Dumitru Victor, nu se referă că toate sunt la fel, 

aceea într-adevăr este de pământ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ne-a trimis 

acolo, spune dumnealui că nu este de pământ. Este sau nu este de pământ?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „aceea este de pământ.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„mulțumesc.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „dar nu sunt toate de pământ, aici este 

problema. Și dacă tot am intervenit îmi permiteți să continui?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „da, vă rog domnule Bîrsan.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mergeți în 

spate la Protecția Consumatorului să vedeți că este de pământ?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „domnule Primar, stați un pic să vorbesc și eu, 

2 minute și nu stau mult la microfon, spun repede și adevărul. Adevărul și numai 

adevărul. Sigur că la acest proiect, acest refuz al nostru concură mai multe multe 

aspecte, unul dintre ele și care nu este deloc de neglijat, vedeți dumneavoastră 

populația Focșaniului indiferent cine ce zice și dumneavoastră nu ați fost de acord cu 

ce voi spune eu, pentru că nu e prima oară când vi-o spun. Populația Focșaniului este 

pur și simplu îngrozită la gândul că se va răscoli și Bahnele și nu se mai poate circula 

în acest Focșani. Vedeți și dumneavoastră este greu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

consilier mergem astăzi împreună după ședință să vedem când se termină lucrările pe 

8 Martie și se asfaltează acolo? Mergem acum acolo?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „mergem unde vreți dumneavoastră domnule 

Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și punem 

pariu că se vor termina și lucrările astea dacă se vrea să se înceapă corect?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „punem pariu, dar nu uitați că ați pierdut un 

pariu cu mine odată.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „n-ați vrut 

să participați atunci când am vrut să vă achit...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „...dar l-ați pierdut. Corect ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și nu l-am 

pierdut eu, am vrut să-l pierd pentru că ați venit dumneavoastră cu o suplimentare la 

proiectul respectiv...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „...bine domnule Primar.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnule Primar...” 
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Domnul consilier Costel Bîrsan „...haideți să reluăm...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „credeam că ați terminat. Vă 

rog...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „...să reluăm. Problema principală este o dată 

circulația prin Focșani care este și așa dificilă, va fi și mai grea. Uitați urmează 

proiectul cu Mare a Unirii pe care o să-l introduceți, va fi iarăși o mare problemă acolo. 

În momentul când se va începe și cu Mare a Unirii, intrăm și cu Bahnele, ce se întâmplă 

în Focșaniul ăsta?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „până în 2027...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „se lucrează 

domnule consilier Bîrsan, se lucrează și se dezvoltă orașul. Sunteți împotriva 

dezvoltării orașului...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dezvoltarea o vedeți numai 

dumneavoastră domnule Primar. Toți cetățenii și noi toți vedem realitățile din Focșani, 

dumneavoastră nu știți realitatea. Parcarea din spate la OPC, care este parcarea din 

spate la Paco Bahne este de piatră, nu e de pământ, nu știți. Nu vorbiți că nu știți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este o 

parcare civilizată pentru 2023 nu? Cu gropi și cu noroi, nu?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu este de pământ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este de 

pământ cu piatră aruncată prin ea de oameni săracii ca să nu calce în noroi domnu 

Dumitru, dar dacă dumneavoastră sunteți învățat să mergeți cu cizme de cauciuc, asta 

este altă treabă...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „am văzut că dumneavoastră 

mergeți numai în pantofi de lac și...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „merg și eu 

cu cizme de cauciuc și nu-mi este rușine...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „luați orașul la pas...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...n-ar 

trebui să mai mergem în cizme de cauciuc în 2023...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „... toate lucrările... vedeți că 

sunt străzi de 2-3 ani de zile nu au fost finalizate și dumneavoastră vreți să veniți cu 

asfalt...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...am 

terminat asfaltul și pe Bicaz domnule consilier,  să mergeți și pe Bicaz...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „după 3 ani de zile domnule 

Primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, după 1 

an și jumătate...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cetățenii din zonă vă 

mulțumesc din inimă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mă 

bucur...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „partidului...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mă bucur 

și le mulțumesc și eu pentru răbdarea pe care au avut-o...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „o să vedeți la alegerile din 

2024...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vom 

vedea...s-ar părea că asta este de fapt miza dumneavoastră, să blocați totul pentru ca să 

nu mai avem ce să discutăm în 2024. Vă anunț...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnule Primar vă faultați 

singur, singur vă puneți piedică. Știți cum este ...„ 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „eu cred că 

este invers...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...dumneavoastră faceți parte 

din categoria ălora care vă împiedicați singur...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „domnule președinte 

mulțumesc, domnule Primar eu cred că...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ce frumos 

vorbiți...ca la rădăcina copacului...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „domnule Primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„mulțumesc.” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „domnule Primar vis-a-vis de 

acest proiect, eu cred că dumneavoastră nu ați înțeles exact cam ce am vrut eu să 

spun...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba am 

înțeles foarte bine domnule Gheoca, am înțeles foarte bine, dar demonstrați-mi și mie 

cum încălcăm noi legea, cum vreți să încălcăm legea finanțând de 2 ori același 

DALI?...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „domnule Primar eu vreau să vă 

spun altceva. Nu ne mai înfierați cu mânie proletară în fața cetățenilor pentru că...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba asta voi 

face pentru că asta este realitatea domnule consilier...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „ nu domnule Primar, unu la 

mână eu am făcut o interpelare și am solicitat niște sume, nu am primit nici un răspuns, 

de acum 2 luni. Nu, nu am primit, îmi pare rău. Al doilea motiv dumneavoastră ați spus 

ședința trecută că veți ține cont și că veți „splita” acest proiect dacă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și am vrut 

să-l „splitez” și uitați răspunsul...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „ascultați-mă o secundă, dacă 

adresa...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...dați-mi 

hotărâre prin care să spuneți că sunteți de acord cu dublarea sumelor pentru finanțarea 

acestui proiect...„ 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „...eu mă așteptam de la 

dumneavoastră să veniți cu un proiect separat pentru că nu avem încă votați acești 

indicatori tehnico-economici pe acest proiect, mă așteptam să veniți pregătit de 



19 
 

exemplu cu reabilitare strada Rarău cu parcări, că merge făcut un proiect doar pentru 

strada Rarău...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „păi și aia 

înseamnă ați bani. Avem odată un proiect pentru strada Rarău și acum vreți o altă 

sumă... poftiți?” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „nu aveți documentație făcută  

pentru fiecare stradă?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu. Este 

făcută o documentație comună completă, nu pot să-l splitez acum, să aprob pe bucățele 

cum doriți dumneavoastră, explicați-mi cum...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „renunțăm la proiectul acesta și 

veniți cu unul doar pentru strada Rarău...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „asta i-am 

cerut proiectantului și proiectantul mi-a dat raspunsul acesta. Să aloc sume 

suplimentare pentru aceeași treabă. Ce nu înțelegeți?” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „eu înțeleg foarte bine...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „... Bahne, și apoi mai 

discutăm, finalizați pe ăla...care oricum este praf...” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „lăsați proiectul acela se poate 

finaliza...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...finalizați proiectul din 

Bahne care oricum este praf, care are termen de finalizare 30.04.... Da domnul Costea 

vă rog.” 

Domnul consilier Ionel Costea „mulțumesc domnule președinte, curios este cu 

totul altceva. Domnul Primar a dat ordin de sistare la firmele lui cumătru, adică GM 

Constructione, Fraicom și Global Tex, care se ocupă de modernizarea, așa zisa 

modernizare în Bahne și care au termen de finalizare într-adevăr pe 30.04.2023, fără 

nici un fel de motiv. Să vă spun și de ce. Trebuie plimbat termenul de finalizare. Acest 

termen de finalizare, nu se poate face recepția, ei nu au finalizat nimic acolo, este o 

bătaie de joc, aleele, trotuarele, nimic nu este aliniat, dar absolut nimic. Sunt alei care 

sunt îndreptate către scara blocului. La fiecare ploaie apa curge în subsolul blocului 

sau în pereții blocului de la ceea ce numesc alei verzi sau cum au fost denumite. Mai 

mult de atât ați văzut parcul din Bahne? Parcul vechi din Bahne? Are un singur căluț, 

un singur căluț și un singur topogan, în rest are canapele ca de obicei, ca la Bălcescu, 

deci de jur împrejur sunt canapele. Mai mult de atât pista pentru biciclete...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...domnul Costea canapele 

cumpărate la a III-a mână.” 

Domnul consilier Ionel Costea „nu mă interesează...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...ba da...” 

Domnul consilier Ionel Costea „ce-i frumos acolo la parc, stativele acelea 

pentru biciclete sunt pe spațiul verde domnul Mihai Nedelcu, ați văzut? N-ați văzut. 

Vă spun eu. Pentru ați parca bicicleta...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ce legătură 

are proiectul reabilitarea cartierului Bahne, partea de modernizare a spațiilor verzi și 
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trotuarelor cu reparațiile străzilor și parcărilor? Nu înțeleg. De ce trebuie să le legăm 

unul de celălalt?” 

Domnul consilier Ionel Costea „păi cum să nu le legăm, păi nu am terminat 

proiectul acesta domnule Primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dar lăsați 

că se ... eu v-am explicat că oricum durează 6 luni de zile până când am putea să 

începem lucrările, între timp se finalizează și proiectul acela.” 

Domnul consilier Ionel Costea „când?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pe 30 

aprilie 2023.” 

Domnul consilier Ionel Costea „sunteți convins?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da, sunt 

foarte convins. Dar cred că dumneavoastră nu cunoașteți niște chestiuni elementare de 

bază...” 

Domnul consilier Ionel Costea „îl aprobăm pe celălalt când se termină ăsta...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „doamna 

Elena Arnăutu, vă rog frumos abțineți-vă...” 

Domnul consilier Ionel Costea „deci, nu mă abțin domnule Primar, vă bateți 

joc de cetățeni mințindu-i, nu se mai poate circula în oras domnule Primar. Nu-i mai 

minți-ți, lăsați-i în pace domnule că văd realitatea. Știți cutiile acelea de polipropilenă 

care sunt montate, fără capace și sunt sparte? Vreți să vă aduc poze de ieri?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „eu am 

înțeles că dumneavoastră ați pus pe cineva să le spargă...” 

Domnul consilier Ionel Costea „o iau ca o acuzație din partea dumneavoastră, 

vă rog să aduceți probe.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vă rog să 

aduceți dumneavoastră probe.” 

Domnul consilier Ionel Costea „eu vă aduc probe, ieri cutiile noi care erau 

montate, sunt sparte domnule Primar și am fotografiile de pe strada Cuza Vodă.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „sunt de carton domnule 

Costea?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „când s-au 

spart? Când le-a spart?” 

Domnul consilier Ionel Costea „ieri.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ieri le-a 

spart?” 

Domnul consilier Ionel Costea „erau descărcate din camion domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și când    

le-a spart?” 

Domnul consilier Ionel Costea „erau noi, nu știu nu este problema mea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „aaa 

dumneavoastră le-ați spart și pe urmă nu știți când le-au spart...” 

Domnul consilier Ionel Costea „le montau sparte, da?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „sunt la mâna a doua luate...” 
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Domnul consilier Ionel Costea „vă arăt pozele, da? Nu sunt bune niciunele. La 

20 lei nu sunt bune domnule.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este un 

proiect în derulare acela domnule consilier și am dat dispoziție să se schimbe toate...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „sunt sute în oraș, sute.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „se vor 

schimba toate.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „deci cineva m-a sunat și de la 

intrare de la Golești până la Obor...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ce legătură 

au cu cartierul Bahne domnule...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „au multe domnule Primar. 

Acel proiect trebuiește finalizat. Toate neconformitățile...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „care 

proiect?... 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „... deci haideți să vorbim pe 

rând, vă rog...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „eu am 

propus astăzi să discutăm despre străzile și parcările din Bahne, dacă vreți să 

discutăm...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „acesta este subiectul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „păi nu este 

acesta subiectul...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „ceea ce vă cer eu 

dumneavoastră este să finalizați acel proiect...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „așa...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „să-l recepționați, să remediați 

toate neconformitățile produse prin implementarea lui...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „și apoi să veniți... să reparați 

străzile pe care le-ați făcut praf.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu noi      

le-am făcut praf, le-au făcut praf alții, Electrica...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „le-au făcut praf constructorii 

dumneavoastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Electrica 

a făcut praf cele mai multe străzi.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „constructorii dumneavoasră 

le-au făcut.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „în Bahne 

în acest moment pe strada Vlahuță și prin alte zone Electrica îngroapă cabluri de înaltă 

tensiune, inclusiv de aici de la Piață pe tot ce înseamnă strada Mare a Unirii, în față pe 

Republicii, pe la Universitate, până la Teatru, până la Tribunal...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „am văzut, ați făcut praf și ...de 

spațiu verde acolo...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Electrica 

domnule...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dar dumneavoastră ce păziți, 

sunteți Primarul municipiului Focșani, este domeniul public. Cum este posibil ... peste 

plante ornamentale și peste gazon acolo? Este bătaie de joc...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„...reabilitează totul, va aduce totul la stadiul inițial...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „povești... Petre Ispireanu...” 

Domnul consilier Radu Nițu „domnul președinte mai aveți timp și de noi?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă rog domnul Nițu.” 

Domnul consilier Radu Nițu „domnilor consilieri nu știu de ce, dar acest 

proiect de 8 ori nu l-ați înțeles deloc sau...” 

Domnul consilier Ionel Costea „păi nu a terminat GM Constructione domnule 

lucrarea.” 

Domnul consilier Radu Nițu „domnule termin-o cu GM. Problema este așa, 

cetățenii, am fost și eu în cartierul Bahne, cetățenii din cartier doresc finalizarea 

finalizarea lucrărilor acolo. Noi, consilierii PSD vom vota acest proiect ...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnule Nițu când ați fost 

ultima dată în Bahne? Când ați fost?este dezastru...” 

Domnul consilier Radu Nițu „am fost... doamna Marcu, doamna Dimitru-

Bunghez m-a ajutat și domnul Bîrsan ... de la Mîndrești m-au ajutat și mă bucur și 

mulțumesc frumos. Am să te ajut și eu. Eu te-am ajutat cu soția, dar ai uitat, asta este 

altă problemă.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „duceți-vă acolo să vedeți ...” 

Domnul consilier Radu Nițu „facerea de bine... știți ... am fost, dumneavoastră 

poate vă duceți degeaba și nu înțelegeți nimic. Haideți să terminăm acest proiect, să se 

rezolve și pentru cetățenii din cartierul Bahne care așteaptă de foarte mult timp 

rezolvarea problemelor stradale acolo. Nu știu de ce vă pare rău că se face în Focșani 

domnule, trebuie să se termine odată. De ce pare rău? Vă pare rău ... da domnule și? 

Când faci curat în casă nu-i praf? Sau nu ai făcut, nu știi să faci curat? Asta este 

problema, noi vom vota acest proiect. Domnul... noi vom vota acest proiect, este 

interesul cetățenilor din această zonă a Focșaniului. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „bine domnule Nițu, gata. 

Trecem la vot. Cine este „pentru”?  

În sală avem 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu 

Daniel...” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „în sală aveți consilierii PSD care sunt 

„pentru” dezvoltarea orașului și PNL-USR care se obțin...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „se „abține” cineva? 11 voturi 

„abținere” în sală din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 
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Doamna Drumea? 

Cu 11 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, 

Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi nu a fost 

aprobat.” 

 

  Se prezintă proiectul nr. 2 al ordinii de zi: proiect de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului Focșani nr. 61/2018 

privind aprobarea documentațiilor tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-

economici, faza DALI și descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin 

proiect pentru obiectivul „Creșterea eficienței energetice a blocurilor de locuințe 

din municipiul Focșani, etapa a II-a”, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă aveți discuții? Vă rog 

doamna viceprimar.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „aș vrea să întreb câte blocuri au fost 

reabilitate până acum? Întreb acum în Consiliu și să mi se răspundă, că mi s-a mai 

răspuns nu știu de câte ori, că nu s-a prezentat nimeni la licitație...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă răspund eu doamna 

viceprimar. Zero reabilitare blocuri în municipiul Focșani.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „deci din 2018 acest proiect apare ca 

și proiect și reactualizarea indicatorilor tehnico-econimici.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da doamna 

viceprimar, poate trăiați prin alte zone, dacă nu erați viceprimar, poate vă înțelegeam 

să puneți această întrebare. Dar sunteți penibilă în continuare, vă spun la modul foarte 

clar...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „eu pun întrebarea ca să audă și 

alții...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „s-au scos 

la licitație de 6 ori aceste lucrări și nu s-au prezentat constructorii.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „iar eu vă întreb de ce în alte unități 

administrativ teritoriale s-au reabilitat cvartale întregi de blocuri și doar dumneavoastră 

nu ați reușit.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „pentru că în altă parte se 

poate.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „când dați cu piciorul la 13 milioane 

de lei fonduri nerambursabile și mai aveți 9 luni de execuție, spor la muncă.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc doamna 

viceprimar. Dacă mai sunt discuții? Dacă nu, vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Drumea? Nu este.” 
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Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi a 

fost aprobat, devenind hotărârea nr. 58 

 

  Se prezintă proiectul nr. 3 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu modificările și completările 

ulterioare;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă sunt discuții vă rog? Vă 

rog domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „așa cum 

am explicat și la comisii este vorba despre o reașezare a sumelor contractate printr-un 

împrumut încă din anul 2019, este vorba despre anumite sume  pe care propun să le 

transferăm către obiective de investiții finanțate din Fonduri Europene, obiective care 

se află acum în derulare și pe care dumneavoastră mai devreme le blamați că nu se vor 

termina, vă atrag atenția dragi consilieri locali, că depinde foarte mult finalizarea 

acestor proiecte pe fonduri europene de aprobarea acestui proiect prin care nu face 

altceva decât să utilizăm sumele deja contractate din acest împrumut din 2019. Este 

vorba de aproape 11.831.000 mii lei pe care propun să-i repartizăm după cum urmează: 

- către modernizarea transportului public în municipiul Focșani, adică pentru 

achiziția autobuzelor electrice, o parte dintre ele au sosit și o parte urmează să 

sosească 4.400.000 mii lei; 

- pentru dezvoltarea rețelei de piste dedicate circulației bicicletelor și 

implementarea unui sistem de bike-sharing, deja ați văzut că în oraș sunt montate 

stațiile de andocare 1.200.000 mii lei; 

- pentru resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul municipiului 

Focșani în vederea creșterii atractivității și accesibilității deplasării cu 

transportul public, cu bicicleta și pietonale 2.000.000 lei, proiectul la care am 

discutat mult și o să mai discutăm pe marginea lui până va fi gata, dar va fi gata; 

- reabilitarea și modernizare spații publice urbane în zona Bahne 500 mii lei, 

tocmai de aceea domnul Costea am dat ordin de sistare pentru că nu avem suma 

necesară să le plătim ultima factură, ca să înțelegeți.” 

Domnul consilier Ionel Costea „și care este vina noastră?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „păi vina 

dumneavoastră nu este dacă ați aproba acest proiect. 

- reabilitarea, modernizarea și extinderea sistemului de iluminat nivelul 1 de 

prioritate 1.591.000 mii lei. Iată facem un iluminat public modern și este în 

derulare și acest proiect. 

- Deasemenea implementarea unui sistem de management...” 

  Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Primar dacă îmi 

permiteți, ce aveți cu iluminatul public, vă întrerup un pic și-mi cer scuze, ce faceți cu 
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iluminatul public din Bahne care este la dublu? Cine plătește? Că în buget sunt 

fundamentați 9 milioane 400 mii lei și doamna director...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Electrica 

refuză să dea jos acei stâlpi. Punct.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „luați-le becurile domnule 

Primar, nu se poate să irosim ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ca să-i 

lăsăm pe oamenii aceia în întuneric, am înțeles.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu-i lăsăm pe întuneric, că 

sunt stâlpi dubli acolo, vă bateți joc de banii focșănenilor.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pentru 3 

becuri?” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu sunt 3 becuri. Uitați-vă. 

Mergeți că sunt mai multe străzi...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pe Lupeni 

sunt 3 stâlpi unul lângă altul, atât, în zona de case...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „iarăși nu știți, iarăși nu 

cunoașteți...” 

Domnul consilier Ionel Costea „și în parcul de la CEC iarăși sunt dublați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „reabilitarea 

și modernizarea ...” 

Domnul consilier Ionel Costea „și fiecare lampadar are 3 becuri.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „la 

Grădinița 16 - 105 mii lei. Până acum spuneați că se orbecăie prin oraș și acum spuneți 

că sunt becuri multe, Dumnezeu să vă mai înțeleagă. 

  Reabilitarea și modernizarea Creșei nr. 7 și extinderea Creșei nr. 7 unde iarăși 

lucrările sunt în plină defășurare 235 mii lei. 

 Și încă 500 mii lei pentru Colegiul Național Pedagogic Spiru Haret unde 

lucrările urmează să înceapă în cel mai scurt timp. Deci iată sunt proiecte în derulare, 

proiecte care au termen de finalizare 31.12.2023 proiecte la care suntem obligați să 

asigurăm partea de cofinanțare și vă propun ca această parte de cofinanțare, o parte din 

ea este asigurată din bugetul local, iar diferența să fie utilizată în baza acestui 

împrumut, repet contractat încă din 2019. Astea sunt obiectivele din acest proiect de 

hotărâre, ca să înțeleagă toți focșănenii și să se vadă clar cum se dorește să se facă aici 

continuarea proiectelor finanțate din fonduri europene. Mulțumesc.” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă mai sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu mai sunt discuții, vă propun să trecem la vot.” 

 Domnul consilier Radu Nițu „domnul?” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă rog domnul Nițu.” 

 Domnul consilier Radu Nițu „vă uitați numai într-o parte... vi s-a blocat capul? 

Domnul... s-a spus și la comisie, a spus și domnul Primar acum, sunt foarte multe 

proiecte aici, într-unul singur care trebuie să fie realizate, rezolvate. Nu știu de ce nu 

doriți și nu vreți și noi vom vota acest proiect pentru că este acest proiect cu ce s-a 

expus de către domnul Primar este interesul tuturor cetățenilor care sunt în aceste zone 

și cred că domnul Bîrsan la casa care și-a făcut-o în Mîndrești cred că este foarte 
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mulțumit de iluminatul public de acolo și eu sunt mulțumit, domnul Bîrsan. Consumul 

este de „n” ori mai redus față de perioada aceea, ca să știți.  

Nu... N-ați învățat la școală. Deci, noi consilierii PSD, cred că sunt în 

asentimentul tuturor, vom vota acest proiect, care este pentru cetățenii municipiului 

Focșani. Vă mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă mai sunt 

discuții? Vă rog! Domnul Macovei. Aveți o linie directă cu domnul.... Vă rog! Deci vă 

propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală 9 voturi ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru. 

Se abține cineva? În sală 11 abțineri. 

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Costea 

Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela. 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Abținere.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunteți 

împotriva focșănenilor, domnilor. Votați împotriva dezvoltării orașului. Și o să spuneți 

de ce este orașul în șantier.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu accept să fie furată lozinca.” 

Cu 9 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel și 12 

abțineri din partea doamnelor și domnilor consilieri: Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  proiectul nr.  3 nu a fost aprobat. 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Eu sunt curios dacă o să mai ieșiți pe stradă 

la anul. Să spuneți că noi n-am făcut nimic, dar că noi am votat toate proiectele și voi 

n-ați votat niciunul. ” 

 

Se prezintă punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

conturilor de execuție ale bugetului local al municipiului Focșani, bugetul 

creditelor interne și bugetelor instituțiilor publice finanțate integral/parțial din 

venituri proprii, precum și a situațiilor financiare, inclusiv anexele la acestea, pe 

anul 2022; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre ? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.” 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 
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Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „În online? 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Pentru cetățeni.” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 4  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 59 

 

Se prezintă punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificare 

H.C.L. nr. 351/27.10.2022 privind aprobarea numărului de burse și a 

cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu frecvență din unitățile de 

învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Focșani pentru anul școlar 

2022-2023, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre ? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 5  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 60  

 

Se prezintă punctul 6   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării sumei de 17,10 mii lei Colegiului Economic „Mihail Kogălniceanu” 

Focșani pentru derularea proiectului „Elevul de zi, antreprenorul de mâine” – 

Târgul firmelor de exercițiu; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Nu sunt discuții. Vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 6  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 61 

 

Se prezintă punctul 7   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării sumei de 14,00 mii lei din bugetul local al municipiului Focșani pe anul 

2023 Colegiului Național „Unirea” Focșani pentru acoperirea cheltuielilor cu 

deplasarea profesorului însoțitor al elevului Isac Alexandru la Campionatul 

Mondial First Tech Challenge; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Dacă  nu sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 7  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 62 
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Se prezintă punctul 8   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării din bugetul local al municipiului Focșani pe anul 2023 a sumei de 24,00 

mii lei, în vederea acordării unui sprijin material persoanelor aflate în nevoie 

socială, cu ocazia Sărbătorilor de Paște; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Dacă  nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală 

toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 8  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 63 

 

Se prezintă punctul 9   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

acordării unui sprijin financiar Palatului Copiilor Focșani; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Dacă  nu sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 
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Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 9  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 64 

 

Se prezintă punctul 10   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, statului de funcții și numărului de personal pentru Direcția de 

Dezvoltare Servicii Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Nu aveți discuții, nu? Vă propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală 9 voturi ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru. 

Se abține cineva? În sală 11 abțineri. 

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Costea 

Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Abținere.” 

Cu 9 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel și 12 

abțineri din partea doamnelor și domnilor consilieri: Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  proiectul nr.  10 nu a fost aprobat. 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Domnul președinte, 2 secunde. La proiectul 

acesta, n-ați avut pe nimeni să băgați acolo ca să votați proiectul? Întreb.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumim!” 

 Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Erau prea mulți de la PSD, domnule 

Nedelcu. ” 

 

Se prezintă punctul 11   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 160/2020, 

privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru serviciul de 

salubrizare al localităților Focșani și Golești, județul Vrancea, de a delega 

gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a Municipiului 

Focșani, precum și exercitarea atribuțiilor, drepturilor și obligațiilor Consiliului 

Local al municipiului Focșani în acest sens; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă  nu sunt, vă propun să trecem la 

vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 
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Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 11  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 65 

 

Se prezintă punctul 12   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării fără licitație publică a terenului în suprafață de 28,00 mp. situat în 

Focșani, str. Longinescu nr. 25, județul Vrancea, T. 120, P. 6238 înscris în CF 

71280 ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnul Vlad 

Virgil Constantin; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă  nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 12  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 66 

 

Se prezintă punctul 13   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării fără licitație publică a terenului în suprafață de 4,00 mp. situat în 

Focșani, bdul. Unirii nr. 37, bl. 37, județul Vrancea, T. 144, P. 7330 înscris în CF 

70852 ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnii 

Plăcintă Sorin-Nicolae și Plăcintă Adina-Maria; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Dacă  nu sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 13  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 67 

 

Se prezintă punctul 14   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării fără licitație publică a terenului în suprafață totală de  10,00 mp. situat 

în Focșani, str. Mărășești nr. 17, județul Vrancea, T. 57, P. 3504 înscris în CF  

52583 și CF 68826, ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, către 

domnii Cufărea Mimișoara și Cufărea Pavel; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Dacă  nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală 

toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Doamna 

Drumea, mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 
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Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 14  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 68 

 

Se prezintă punctul 15   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind însușirea 

documentației cadastrale și aprobarea apartamentării unui număr de 2 blocuri 

de locuințe pentru tineri destinate închirierii – ANL – din str. Democrației nr. 1, 

respectiv str. Democrației nr. 3, Municipiul Focșani, Județul Vrancea; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? Vă rog! 

Nu sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 15  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 69 

 

Se prezintă punctul 16   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

îndreptarea erorii materiale strecurate în Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 46/2023 pentru completarea anexei la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Focșani nr. 567/2019 privind mandatarea 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de 

transport public local prin curse regulate, „Asociația Metropolitan Trans”, să 

exercite și să realizeze competențele Consiliului local al municipiului Focșani 

referitoare la punerea la dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport 

public local în municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? 

Bănuiesc că nu sunt discuții. Să trecem la vot.  

Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 
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Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 16  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 70 

 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „ Proiectul nr. 17, 

proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Cărții Funciare nr. 65114 întocmită 

pentru imobilul aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T 93, Parcelele 

5279, 5280, 5281, 5282, 5283, 5284, 5285, 5287, 5289, 5290, 5292, 5293 și a Cărții 

Funciare nr. 64996 întocmită  pentru imobilul aparținând domeniului privat al 

Municipiului Focșani, T 189, Parcelele 10273  - 10278, 10280- 10284, 10286-10297, 

10299-10306, 10313-10321, 10323,10325,10343.  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vedeți că 

ați greșit.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „42. Nu. De ce?” 

 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați spus 

10281 până la 10289, 10290, dar lipsește 10282. Și 10285. Era bine să le citiți așa cum 

sunt scrise.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Ok. Reiau. Deci 

parcelele 10273, 10274, 10275, 10276, 10277, 10278, 10280, 10281, 10283, 10284, 

10286, 10287, 10288, 10289, 10290, 10291, 10292, 10293, 10294, 10295, 10296, 

10297, 10299, 10300, 10301, 10302, 10303, 10304, 10305, 10306, 10313, 10314, 

10315, 10316, 10317, 10318, 10319, 10320, 10321, 10323, 10325, 10342; 

Mulțumit?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ca să nu 

apară discuții la…” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Eu cred că ați greșit. Trebuie să o luați de 

la capăt.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „La Comisia de urbanism acest proiect a 

primit aviz nefavorabil, însă în pauza care a avut loc, am fost lămuriți. Am avut și noi 

câteva obiecțiuni. Și ni s-a promis că se va ține cont de ele pe viitor.  

Ca atare, noi vom aproba acest proiect. Mulțumesc!” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Și domnul 

Gheoca, vă rog!” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Da. Mulțumesc! Ca o 

completare la ceea ce a spus domnul Bîrsan, o să am rugămintea ca pe viitor în referatul 

acela de necesitate, de data asta, ați menționați că, cartea funciară a fost întocmită 

eronat, întrucât s-au cuprins  în aceasta niște suprafețe de teren care făceau obiectul 

unor contracte de concesiune, în speța noastră 2. O să am rugămintea ca pe viitor, ca 

să nu mai am avem discuțiile care au fost la Comisia de urbanism, mai puneți o virgulă 

acolo și faceți referire strict la suprafața, eventual, beneficiarul concesiunii, ca să nu 

mai fie nici un fel de probleme.  

Adică să putem să identificăm ... Dumneavoastră ne-ați transmis acele hărți,  

într-adevăr avem și noi posibilitatea de a le vizualiza pe e terra, în schimb știm cu toții 

cum merge site-ul. Este un pic mai complicat. Și așa, dacă ne indicați... ca să nu mai 

fie probleme pe viitor.  

Domnule, respectivul are o concesiune de 3 metri.  

Ok. Este o rugăminte pe viitor ca să nu mai întâmpinăm probleme. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă mai sunt 

discuții? Dacă  nu mai sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 17  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 71 

 

Se prezintă punctul 18   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al Municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă  sunt 

discuții? Dacă  nu mai sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 
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Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 18  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 72 

 

Se prezintă punctul 19   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

completărilor și modificărilor aduse anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind însușirea inventarului bunurilor 

care alcătuiesc domeniul public al Municipiului Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă  sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Dacă  nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 19  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 73 

 

Se prezintă punctul 20   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

trecerii unor bunuri din domeniul public în domeniul privat al Municipiului 

Focșani, în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării în condițiile 

legii; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Vă rog, domnule consilier Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! Constat  un 

pic, așa surprins, că s-a avut tupeul să se introducă pe ordinea de zi un asemenea 

inventar, care a mai fost supus discuției, în legislatura trecută, cred că în anul 2018, 

când acest inventar conținea niște obiecte, care la vremea respectivă au costat cât un 

apartament cu 2 camere. Am solicitat atunci în mod expres să ni se pună la dispoziție 

facturile acestor bunuri și vreau să vă spun că răspunsul a fost atât de obraznic,  cum 

nu vă imaginați.  

Ni se spune că facturile au termen 10 ani și după aceea sunt distruse și nu mai 

pot fi prezentate. Păi eu știu că orice bun care este în funcțiune și funcțiunea lui 

înseamnă până la casare, chiar dacă el nu este folosit, el este în inventar și trebuie să 

aibă documentul de proveniență. Dar domnii de la CUP credeau că noi suntem veniți 

cu pluta și noi nu știm cu ce se mănâncă asemenea chestiuni.  

Un alt răspuns la o altă interpelare, a fost că sunt în Arhivele Naționale, să ne 

ducem să le luăm singuri. N-am cuvinte să spun obrăznicia și tupeul celor de la CUP. 

Ca atare, nu vom vota acest proiect și revin cu solicitarea să ni se pună la dispoziție 

facturile de proveniență a acelor bunuri. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule consilier! Dacă mai sunt discuții? Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „Nu particip la vot.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu zic să 

vi le dea doamna Stroie că, dacă tot lucrează acolo să vi le dea.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Știu, dar nu este treaba dânsei. Nu dânsei i 

le-am cerut, domnul Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, dar 

este angajata CUP-ului. 

Iar dacă este cazul, de ce nu faceți o interpelare la domnul președinte Cătălin 

Toma, că dumnealui este președintele Asociației Vranceaqua. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Chiar mă miram să nu aduceți în discuție în 

ședința de azi numele președintelui Cătălin Toma.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Iar 

Consiliul Județean este majoritar, deci poate să dea dispoziție.  

Domnule aga-man. Cunoașteți ce înseamnă puterea unui aga-man, da ? Deci eu 

cred că un aga-man are posibilitatea să solicite  dacă chiar se dorește și să nu se 

blocheze activitatea unei societăți comerciale, poate să solicite…Și n-o spun în 

necunoștință de cauză, poate să solicite anumite documente din contabilitatea societății 

comerciale, unde este reprezentantul. Atenție ! Consiliul Județean în Adunarea 

Generală.  

Cum nu are voie ?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Domnul Primar, știm cu toții lucrul ăsta. 

Întreabați-o pe doamna Stoica.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ce nu are 

voie ? Să solicite ?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu să solicite. Nu poate..” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu 

vorbesc. Să solicite. N-am spus să scoată. Fiți atent la nuanțe.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă 

dumneavoastră sunteți acționar, chiar dacă minoritar.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule președinte, dacă-mi permiteți? 

 Domnul Primar, lista de inventar s-o trimită la Consiliul Județean.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

domnul director economic de la CUP. Poate să vă dea explicații.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Dânsul era consilier cu noi atunci. Nu cred 

că are dânsul nicio vină. Nu dânsul a făcut matrapazlâcurile acolo. Sunt alții care vor 

răspunde pentru asta. Dar pentru asta trebuie să ne dea facturile. Și ei știu că dacă...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Au 

expirat acei 10 ani, domnul.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Poftiți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Au 

expirat cei 10 ani.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Dar și care este problema, domnul Primar? 

Să ne prezinte facturile. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ 

Matrapazlâcurile au expirat.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Știu, domnul Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă ar 

fi, dar nu sunt. Este o temere din aia ca drobul de sare. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Eu cunosc foarte bine situația. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

Bîrsan, ne umflăm mușchii degeaba, inutil. Blocăm activitatea unei societăți 

comerciale care furnizează apă în tot orașul. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnul Primar, atunci să-și vadă lungul 

nasului. Să ne dea ce le cerem. Da? Pentru că nu am cerut ceva ilegal.       N-am cerut 

ceva extraordinar. Și dacă vă aduceți dumneavoastră aminte și nu vreau să vă spun mai 

multe, că am mai discutat noi, domnule Primar. Uitați-vă pe lista aia câți bani au costat 

și vă sare basca. Și un rezervor de clorinare... Știți ce este, domnul Primar? În accepția 

CUP-ului? Un butoi de varză de 20 de l și albastru, unde mai pui. Și a costat. Nu vreau 

să vă spun cât a costat. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bine că 

nu era galben. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Spuneți.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „A costat cât o garsonieră la vremea 

respectivă. Nu era galben, era albastru. Deci revin domnule Primar cu cererea de a ni 

se pune la dispoziție facturile pentru toate obiectele supuse casării. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule consilier Bîrsan! Dacă nu mai sunt alte discuții pe marginea... Mai aveți ceva  

de completat, domnule Primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Voia 

domnul director economic să mai spună ceva.” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog domnul! 

Luați un microfon, vă rog!” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Mulțumesc! da... Sigur, n-am nicio problemă din 

punctul ăsta de vedere.  

De fapt, noi am solicitat încă din anul 2020, în urma inventarierilor pe care le 

facem anual, casarea unor bunuri pe care le avem în administrație și care sunt în 

proprietatea ... Vreau să subliniez lucrul ăsta. Sunt în proprietatea comunității. Nu sunt 

proprietatea Companiei de Utilități Publice. 

Încă din 1999, Compania de Utilități Publice SA Focșani a accesat diferite 

programe de finanțare pentru reabilitarea întregului sistem de alimentare cu apă și 

canalizare la nivelul municipiului Focșani. Toate activele, care, repet încă o dată, sunt 

proprietatea comunității,  nu-s proprietatea Companiei. Și care au fost...” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Sunt 

achiziționate de către companie și folosite, nu? Îmi cer scuze că intervin!” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Dacă mă lăsați să vă spun, atunci probabil că o să 

înțeleagă toată lumea. 

 Nu-s consilier local. Asta vreau să subliniez încă o dată.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dar sunteți în 

Consiliul Local.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Păi și dacă mi-ați dat cuvântul, lăsați-mă să termin. 

Dacă întrerupem așa, n-o să mai înțelegem nimic. 

Toate aceste bunuri pe care le-a achiziționat prin aceste programe de finanțare 

CUP, ele devin proprietatea comunității la momentul finalizării investiției. În 

momentul în care sunt înlocuite, acele bunuri care nu mai pot fi folosite de către 

companie, mă refer, să spun, rețelele de apă sau de  canalizare care rămân în pământ, 

costurile de a le scoate de acolo sunt foarte mari. Și nu pot fi recuperate cheltuielile 

prin valorificarea a ceea ce găsim în pământ. Celelalte utilaje pe care le schimbăm, pe 

măsură ce dezvoltăm aceste proiecte, nu avem ce să facem cu ele. Pur și simplu stau 

în depozit, fier vechi pe care nu-l putem valorifica tot pentru Consiliul Local, nu pentru 

companie. Pentru că, repet încă o dată, aceste bunuri sunt ale Consiliului Local, nu sunt 

ale noastre.  

De fiecare dată, de aceea noi,  pe măsură ce înaintăm în proiectele noastre, tot 

ceea ce înlocuim, adică bunurile pe care le-am înlocuit, acelea rămâne  să le casăm. 

Noi nu le folosim. Asta este de fapt esența acestor proiecte de hotărâre. Trecerea din 

domeniul public în domeniul privat pentru ca ele să fie valorificate tot în folosul 

comunității, nu al companiei, da? Mulțumesc frumos!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumim și 

noi! Vă rog, domnule Bîrsan! Numai un pic domnul Costea. Întâi domnul Bîrsan, apoi 

dumneavoastră.” 

 Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! Da. 

Constat că domnul director nu și-a pierdut exercițiul discursului. Într-adevăr era 

redutabil și când era consilier.  
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Dar domnule director, ce ne-ați spus dumneavoastră știm deja de mulți ani. 

Problema este și eu vă repet. Cu ce vă împietează să ne puneți la dispoziție asemenea 

facturi? Dumneavoastră sunteți de pregătire economist.  

Sunt convins că v-ați aruncat ochii pe acele obiecte supuse inventarului și casării 

și de asemeni v-ați dat seama de valoarea lor  reală în momentul în care au fost 

achiziționate. 

Cum vă explicați dumneavoastră asemenea sume exorbitante și nu vă puneți 

întrebarea, apropo de comunitate, că tot din banii comunității au fost luați sau luate 

acele obiecte.  

Atunci nu a durut inima pe nimeni? Când s-au cheltuit bani, ca să nu spun altfel, 

că nu am probe. Când o să am probe, o să spun. Vă întreb. Nu v-a durut inima atunci? 

Că erați și dumneavoastră consilier.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Bunurile la care faceți dumneavoastră referire, ele când 

sunt inventariate în domeniul public, ele sunt inventariate la valoarea din investiția 

respectivă, da?  

Evident că în registrele Consiliului Local, ale Primăriei Municipiului  Focșani 

care este proprietar, la momentul când au fost ele înregistrate, ele  au fost înregistrate 

pe baza unor documente, acele facturi, devize de lucrări,  chestiuni de genul ăsta, 

documente financiar-contabile. Sunt perfect de acord cu dumneavoastră. Fiecare 

companie și fiecare entitate, că este ea publică sau privată respectă din punct de vedere 

legal tot ceea ce înseamnă zona de arhivare a documentelor. 

Ori, aceste documente nu pot sta într-o arhivă. Gândiți-vă că fiecare instituție ca 

a noastră, ca a dumneavoastră, cumulează anual sute de mii de pagini și de dosare pe 

care nu avem unde să le depozităm și atunci legiutorul a spus foarte clar.  

Anumite documente se arhivează și se păstrează. Cel mai mult se păstrează 

statele de plată.  Din câte îmi aduc aminte, 50 de ani.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu, sunt unele 

cu termen permanent, domnule director.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Facturile nu intră în categoria cu termen permanent, 

dar încă o dată vă spun. Toate aceste înregistrări în proprietate s-au făcut în inventarul 

domeniului public al municipiului Focșani, în baza unor documente. 

Problema nu este aici, problema este la reevaluare. Se știe foarte clar că, bunurile 

de domeniu public nu se amortizează. Dar la 5 ani, parcă la 3 ani, bunurile acestea se 

reevaluează. Ele niciodată nu se reevaluează în sens crescător, adică fără aceste 

reevaluări nu se fac, ținând cont de gradul de uzură, pentru că nu se amortizează și 

atunci formulele de calcul pentru reevaluarea acestor bunuri duc la creșterea de valoare 

a bunului respectiv, chiar dacă el este foarte vechi. 

Uitați. Vă pot da niște exemple. Chiar am pus înainte să vin la dumneavoastră... 

bănuiam că o să mă întrebați așa ceva. 

Iau întâmplător: 

Instalație hidraulică de neutralizare de la poziția de inventar 11.5.91, valoarea 

contabilă actuală, adică cea care este înscrisă în inventar este 27.455, iar ea a fost 

înregistrată inițial în contabilitatea noastră și a Primăriei Focșani în valoare de 15.600. 
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Țin să precizez că data punerii în funcțiune a bunului respectiv este anul 2001. 

Deci au trecut 20 și ceva de ani și dacă îmi spuneți că bunul acela s-a înnoit sau a 

devenit mai performant, atunci înseamnă că valoarea asta chiar are veridicitate. Păi ați 

spus că sunt niște valori foarte mari. De aici rezultă aceste valori foarte mari.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Este vorba de valorile inițiale, domnule 

director.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Tocmai v-am citit.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu a spus nimeni de valorile actuale.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Valoarea inițială este de 15.600, iar valoarea actuală 

este de 27.000.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Poate să fie de 2 lei valoarea actuală, da? 

Noi vrem valoarea inițială și facturile de proveniență.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Există în documentele contabile, înregistrările 

contabile ale Primăriei. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Dar nouă ne este drag de dumneavoastră.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Am și eu o întrebare.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog, domnule 

Costea!” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Domnule director, ați menționat faptul că nu 

le mai aveți în arhivă. Fals. Dumneavoastră aveți o comisie din care fac parte la 

arhivă… Câte persoane ? ” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Nu știu pe de rost acum.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Sunteți de asemenea pe compartimente la 

arhivă. Fiecare creator de arhivă…” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Avem arhivă unică.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Așa. Foarte bine. Sunt aceleași reguli. Să știți. 

Dacă nu știți puteți să vă informați. Dar ați spus că le-ați predat către Consiliul Local. 

Pe ce bază? Există o comisie, da? De la dumneavoastră și o comisie din partea 

Consiliului Local, da ? Există aceste documente în cadrul Primăriei azi ?” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Teoretic ar trebui să existe.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu teoretic, că spuneți că știți.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Teoretic ar trebui să existe. Pentru că, altfel 

înregistrarea în contabilitate a acestor bunuri, în patrimoniul Primăriei nu s-ar fi putut 

realiza. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Deci încă o dată vă întreb.” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Inventarierea în domeniul public și înregistrarea lor a 

fost făcută pe baza unei hotărâri de Consiliu Local.” 
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Domnul consilier Ionel Costea: „Discutăm de documente” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Poftim?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Discutăm de documente, nu de hotărârea 

Consiliului Local. Deci unde sunt documentele până la urmă ?” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Eu cred că am răspuns suficient la întrebarea asta.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu, ați răspuns derizoriu și ne-ați prezentat… 

2001. ” 

Domnul Bogdan Emilian Matișan, director economic al Companiei de 

Utilități Publice SA Focșani: „Bunurile respective, încă o dată sunt ale 

dumneavoastră și dumneavoastră hotărâți ce faceți cu ele. Problema noastră este că le 

avem în curte și ne ocupă spațiu. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog domnule 

Primar. Mai aveți ceva de adăugat? Nu. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu mă uit 

pe lista bunurilor care sunt propuse a fi scoase din uz și casate și stau să mă întreb dacă 

noi mai găsim acte din 1965. Avem aici rețea de apă. Nu, era una din 1968. Rețea de 

apă 270 metri liniari pe str. Profesor... 

Avem din ,75 rețea de apă Bucegi, Fostul Mareșal Antonescu. Avem din 1968 

rețea de apă ... Gării 1973.  

Oameni buni, mi se pare că dumneavoastră de fapt vreți să nu votați.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Domnule Primar, actele pentru mijloacele 

fixe sunt de 50 de ani conform legii contabilității. Dumneavoastră spuneți că sunteți 

mai bine pregătit.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Statele 

de plată domnule, nu.  

Domnule consilier, dați-mi voie!  

Domnule Macovei, luați-l la prelucrat și dați-i lecții de contabilitate. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule Primar, o instalație de apă nu 

trebuie să aibă o factură, nu asta cere. De ce încercați să divagați și să duceți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „N-ați 

cerut facturile de intrare...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule Primar, eu am cerut facturi la 

obiecte. O instalație de apă nu este un obiect, ci este o multitudine de obiecte care sunt 

montate, asamblate.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt 

achiziționate din 68. Nu mai există. Au fost însușite la momentul respectiv.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule Primar, țineți partea cui nu 

trebuie.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu țin 

partea nimănui. Țin partea adevărului.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Deci adevărul nu este ăla, adevărul este că 

s-au cheltuit o grămadă de bani la vremea aia, ca să nu spun altfel. Nu mă siliți să spun 

cuvântul magic, da? Banii ăia s-au cheltuit aiurea. Și enorm de mult. Cum vă spuneam, 
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un butoi de varză albastru făcea cât o garsonieră. Acum printre cuvinte, vă rog frumos 

să citiți și dumneavoastră și să vă dați seama ce s-a întâmplat atunci. Ce prăpăd a fost 

atunci. Mulțumesc! Să ne dea facturile. Simplu.  

Este fix problema mea. Eu sunt consilier și doresc facturile. Simplu.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule Bîrsan! Cum am epuizat discuțiile, deja am depășit timpul, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru? 

În sală 9 voturi ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru. 

Se abține cineva? În sală 11 abțineri. 

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Costea 

Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Abținere.” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „Neparticipare.” 

Cu 9 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel și 11 

abțineri din partea doamnelor și domnilor consilieri: Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Bîrsan Costel și o neparticipare la vot din partea doamnei consilier Stroie 

Mirela,   proiectul nr.  20 nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul 21  al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

scoaterii din funcțiune în vederea  valorificării  și, după caz, casării unor bunuri 

inventariate în domeniul privat al municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? Vă rog, 

domnule Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! La acest 

proiect, de asemeni l-am citit cu atenție, aș dori să mi se pună de asemeni la dispoziție 

facturile acestor echipamente, dacă nu mă înșel sunt 5 și cărțile tehnice ale acestora. 

Să nu-mi spuneți că-s arhivate și astea. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule Bîrsan!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnule președinte! Pot să...? Am dreptul 

ăsta.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Nu mi-l luați.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu vi-l iau.” 
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Domnul consilier Radu Nițu: „Îmi pare rău că domnul Bîrsan a luat țeapă acum 

vreo 2 ani buni când voia să fie director la CUP. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Ce a luat?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „.... N-ai niciun drept. Ascultă aici. Tu 

gândești ca un bolșevic bătrân...” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Da, domnule Nițu. Au făcut ceva în țară. 

Au venit cu tancurile.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Puteți să vă 

duceți să vorbiți singuri afară, dacă tot vorbiți între dumneavoastră. Duceți-vă afară!” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Vreți să vă luăm și pe dumneavoastră în 

calcul?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Mă gândeam.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Gata! Trecem la 

vot. Cine este pentru? 

 Normal. PSD-ul.” 

În sală 9 voturi ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru. 

Se abține cineva? În sală 11 abțineri. 

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Costea 

Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Abținere.” 

Cu 9 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel și 12 

abțineri din partea doamnelor și domnilor consilieri: Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  proiectul nr.  21  nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul 22   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării cu plata în rate a apartamentului situat în Focșani, str. Ulmului nr. 1, bl. 

1, ap. 14 înscris în CF 51903-C1-U48 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51903-

C1-U15 UAT Focșani către doamna Foarfecă Liliana (imobil identificat în foaia 

de avere cu CF 51903-C1-U14 și CF 51903-C1-U30); Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții?  Dacă  

nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru.  
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În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 22  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 74 

 

Se prezintă punctul 23   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării cu plata în rate a apartamentului situat în Focșani, str. Aleea Parc nr. 9, 

bl. 67, ap. 18, tronson 9, înscris în CF 54675-C1-U17 UAT Focșani către domnii 

Angheluță Marian și Angheluță Carmen Mihaela; Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „ Discuții?   Nu 

sunt. Vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 23  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 75 

 

Se prezintă punctul 24   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării cu plata în rate a apartamentului situat în Focșani, str. Aleea Parc nr. 

67, bl. 9, ap. 14, tronson 9, înscris în CF 54675-C1-U21 UAT Focșani către domnii 
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Mocanu Gabriel și Mocanu Maria; Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și 

consilieri locali Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt  

discuții? Dacă nu,  vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea 

este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 24  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 76 

 

Se prezintă punctul 25   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării cu plata în rate a apartamentului situat în Focșani, str. Ulmului nr. 21, 

bloc 21, ap. 8 înscris în CF 51892-C1-U28 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 

51892-C1-U25 UAT Focșani către domnii Tudor Iulia Aniela și Tudor Daniel 

Marius (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51892-C1-U8 și CF 51892-C1-

U24); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-

George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? 

Domnul Macovei, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Ungureanu Daniel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Marcu Livia 

Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, 

Costea Ionel,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela. 

În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 21 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 
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Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,   proiectul nr. 25  a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 77 

 

Se prezintă punctul 26 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

îndreptarea erorii materiale strecurate în art. 1 alin. (3) din H.C.L. nr. 

21/26.01.2023 privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 9, bloc 9, ap. 7 înscris în CF 51890-C1-U16 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51890-C1-U7 UAT Focșani către doamna 

Rogozan Lăcrămioara (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51890-C1-U7 și 

CF 51890-C1-U23); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Nițu, vă rog, haideți 

să desfășurăm...Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. În online?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 21 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 26 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 78 

 

Se prezintă punctul 27 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se repartizează locuințe pentru 

tineri destinate închirierii, conform normelor metodologice de punere în aplicare 

a prevederilor Legii nr. 152/1998, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare și a Hotărârii Consiliului Local nr. 131 din 28.04.2022 privind 

aprobarea listei de priorități; Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George, 

Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții vă rog? Dacă nu 

sunt discuții... aveți discuții? Da...vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală 

toată lumea este pentru. În online daomna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 27 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 79 
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Se prezintă punctul 28 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea unui schimb de locuințe ANL situate în Focșani, Cartierul Tineretului 

Sud, solicitat de titularii contractelor de închiriere în conformitate cu Legea nr. 

152/1998 republicată, cu modificările și completările ulterioare; Inițiatori, 

consilieri locali Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă 

Cristian 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 21 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 28 a fost aprobat, devenind hotărârea 

nr. 80 

 

Se prezintă punctul 29 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru 

completarea anexei la Hotărârea Consiliului local al municipiului Focșani nr. 

567/2019 privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 

utilități publice pentru serviciul de transport public local prin curse regulate, 

„Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și să realizeze competențele 

Consiliului local al municipiului Focșani referitoare la punerea la dispoziție a 

bunurilor aferente serviciului de transport public local în municipiul Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 29 a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 81 

 

Se prezintă punctul 30 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Focșani nr. 

509/12.12.2018 privind aprobarea tarifelor pentru activitatea de deszăpezire în 

Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare;  Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Doamna 

secretar...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Îmi cer scuze domnule președinte, aș avea 

și eu o întrebare. Au fost întrebați cetățenii municipiului Focșani dacă sunt mulțumiți 

de activitatea acestei companii?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu, în schimb au fost întrebați cetățenii 

municipiului Focșani dacă sunt mulțumiți de activitatea dumneavoastră, a PNL-ului în 

consiliul local și nici unul nu a zis că sunt mulțumiți.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnule Nedelcu haideți să nu facem atac 

la persoană și la partid. Cu siguranță cetățenii municipiului Focșani ar trebui să știe că 

această societatea și-a bătut joc de serviciile de deszăpezire anul acesta în municipiul 

Focșani și nimeni nu a fost tras la răspundere, nici în ziua de astăzi, o să veniți să 

spuneți că o să meargă cu acord tacit, eu o întrebare am, ați întrebat cetățenii 

municipiului Focșani dacă au fost mulțumiți de prestările servicii pe care această 

societate le desfășoară în orașul nostru? Pentru că Focșaniul la ultima zăpadă a fost 

transformat într-un cătun. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc domnul consilier 

Zîrnă. Dacă mai sunt discuții?”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Știi ce-i ăla cătun?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Tarifele au fost supuse dezbaterii publice.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Am citit, eu vă spun dacă cetațenii...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Auzi..domnul director, mulți citesc, puțini 

înțeleg, să știți, e complicat.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnul director, dumneavoastră aveați 

datoria să ieșiți în față să de spuneți nouă cine este vinovat pentru dezastrul care s-a 

creat, nu ați dat un gram de antiderapant, nu ați intervenit prin cartiere două săptămâni 

iar străzile și trotuarele din cartiere s-au transformat în patinuar domnul director, știți 

prea bine lucrul acesta.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Știm și noi, cu toții, că 

deszăpezirea în municipiul Focșani a durat o lună de zile, a nins 24 de ore...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Domnul președinte se vede că nici 

dumneavoastră...nici domnul Zîrnă,  să știți că este o vorbă în popor, mulți citesc, puțini 

înțeleg, nu aveți această capacitate....” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „..domnului director...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Niște confirmări ulterioare 

pe care le-ați lăsat...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu mai țipați, v-am spus că mulți citesc, 

puțini înțeleg, nu aveți capacitatea să înțelegeți....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Bine, bine că înțelegeți voi.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Nu avem capacitatea domnule președinte 

pentru că domnul Nedelcu este nașul domnului director, cum să înțelegem așa ceva..” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...așa și m-am opus zăpezii sau am chemat 

eu zăpada în Focșani...” 
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Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Ați așteptat să iasă armata în stradă să 

deszăpezească orașul.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...eu ți-am mai spus ție că nu ai capacitatea 

asta mintală..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Trebuia să-i dați o mână de 

ajutor dacă tot sunteți rubedenie...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul președinte haideți să...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „I-am dat dar să știi că la tine problema încă 

persistă cu copacii ăia, deci eu i-am dat o mână de ajutor, am și deszăpezit, mi-am 

văzut de treabă, m-au și înjurat colegii dumneavoastră de la PNL că i-am rugat să pună 

mâna pe lopeți, da, am fost înjurat de colegii dumneavoastră...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...deci în afara faptului că ați criticat și 

criticați...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte dați-mi și mie vă rog cuvântul..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Avem și ce critica...domnul 

Nedelcu erați la schi atunci, dumneavoastră nu știți.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte mă auziți, vă rog frumos..” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...am mai multe sporturi pe care le practic, 

spuneți unde vreți și ne întrecem.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul Nedelcu permiteți că mi-a dat 

cuvântul domnul președinte.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul președinte eram înainte.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Pe tine nu te-a văzut pentru că ești prea mic 

să te vadă, te rog ia loc și taci. Deci domnul președinte, se pare că, colegii noștri din 

opoziție nu înțeleg exercițiul democrației. Domnule Nedelcu... ” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Ați greșit deja din prima, nu sunteți în 

opoziție, aliații noștri, v-am scos din mizerie...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule Nedelcu, v-am întrerupt eu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...nu, eu nu sunt coleg cu dumneavoastră 

dacă vreți, dar suntem colegi de guvernare...”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „..vă rog frumos lăsați-mă să vorbesc.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „..da vă las, dar spuneți corect.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Stimați colegi, exercițiul democrației spune 

că opoziția trebuie să critice, opoziția este paza pentru cei care sunt la putere să nu 

greșească voit sau nevoit. Deci trebuie să acceptați acest joc democratic în care opoziția 

asta trebuie să facă, aceasta este menirea opoziției, da? Nu faptul că suntem noi 

împotriva, a adus zăpada nu știu cine și nu știu ce. Lucrurile trebuie spuse ca cei care 

au greșit sau care nu au făcut lucrurile așa cum trebuiau, pe viitor să rezolve problemele 

așa cum scrie la carte. Mai departe, faptul că dumneavoastră săriți cu gura și jigniți, zic 

eu nepermis de mult colegi, haideți să nu ne măsurăm IQ-ul domnul Nedelcu, să nu 

credeți că dumneavoastră sunteți buricul pământului și sunteți cel mai deștept dintre 

toți, haideți să terminăm cu jignirile, suntem copii? Dacă aveți argumente haideți să ne 

contrăm în argumente, nu în jigniri și nici în lozinci.” 
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Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Am înțeles domnul Bîrsan, corect, sunt în 

totalitate de acord cu dumneavoastră.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnul președinte.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

președinte mă auziți?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Stați să termine domnul 

Bîrsan. Da, domnul Nedelcu, vă rog!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „ Domnul Bîrsan, eu nu cred că am început 

să vă jignesc și nu v-am jignit, pe dumneavoastră cel puțin, dar văzând atâta răutate și 

atâta...cum să vă spun eu dumneavoastră, atâta lipsă de responsabilitate a cuvintelor la 

colegul meu, domnul Zîrnă, am căutat să intervin pentru că, una la mână, dacă într-

adevăr au fost, o stradă sau două, nu trebuie să facem un caz, dar eu îmi aduc foarte 

bine aminte că am fost aici și lumea, și CUP-ul, și cetățenii municipiului Focșani 

deszăpezeau. Ne-am rugat atât de mult să vină zăpada și deodată am devenit dușmani 

pentru faptul că a nins două zile, sâmbătă și duminică, eu nu cred că e normal să 

înfierăm așa cetățenii, unii împotriva celorlalți, doar pentru faptul că sâmbătă și 

duminică o parte din noi ne-am bucurat de zăpadă. Și într-adevăr multă lume și-a făcut 

datoria, nu cred că era un lucru extraordinar, păi dacă noi facem așa ăia din Laponia ce 

să mai zică? Noi ne scoatem ochii, ne-am dorit zăpada atât de mult și după aceea ne 

scoatem ochii că vezi Doamne duminică nu a venit Primăria sau cine trebuia să mai 

vină să facă...”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...pe trotuare și pe străzi 

domnul Nedelcu...ceea ce a spus domnul consilier Zîrnă este adevărat, cum să nu 

folosiți antiderapant în Focșani, știm cu toții, vedem cu toții, dar dumneavoastră trăiți 

în altă realitate.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „De unde știți dumneavoastră treaba asta? 

...nu mai aberați.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte, mă auziți?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...vă rog să părăsiți sala...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...observați cine face panaramă, observați, 

da? Președintele ședinței și acest... asta e viața, trebuie să îl suportăm, l-au votat 

cetățenii în necunoștință de cauză și asta e...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...domnule Nedelcu...aveți grijă cum 

vorbiți, vă apărați rudele...dumneavoastră și rudele dumneavoastră. Vă mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..mă 

scuzați că intervin și eu...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...analfabet funcțional, n-am ce să vă cer...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte vreau să intervin și eu dacă se poate...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, 

doamnelor și domnilor consilieri am plecat din acest circ pentru că mi-am dat seama 

că nu am cu cine sta de vorbă iar în Focșani se lucrează. Am venit în parcarea care 
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tocmai de asfaltează pe strada 8 Martie și vă dau o veste tristă pentru dumneavoastră, 

bună pentru focșăneni, se asfaltează și se asfaltează utilizând chiar și utilajele acestei 

societăți comerciale pe care dumneavoastră o blamați..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „După câți ani se asfaltează 

domnul primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..vreau 

să vă reamintesc faptul că 3 ani de zile ia ținut cu prețurile neactualizate și având o 

pierdere de 3 milioane...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Păi asta este realitatea, ăstea 

sunt adevărurile...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Priviți-l pe George Simion în direct, face un 

live acum.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul primar aici vorbeam 

de proiectul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...au fost 

pierderi de 3 milioane 400 mii lei la această societate din cauza faptului că...dacă se 

actualizau tarifele aveam bani să cumpărăm acele utilaje, așa că îmi pare rău pentru 

dumneavoastră, eu am plecat, nu mai pot să stau într-un circ inutil, noi am venit să 

lucrăm pentru focșăneni.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..și nouă ne pare rău pentru 

dumneavoastră...lăsați...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Ăsta-i circ ieftin domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă 

doresc mult succes în dezbaterea proiectelor propuse de mine pentru focșăneni, noi am 

venit să muncim, nu să ne certăm ca la ușa cortului...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, bun, trecem la vot.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul stați un pic...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Gata am trecut la vot.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul, domnul președinte, stați domnul...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„O secundă, trebuie să fac o precizare tehnică, la dosarul de ședință este depus un 

amendament al domnului primar care prevede că art. 2 din proiect se modifică și va 

avea următorul conținut: Tarifele prevăzute în anexă se vor aplica începând cu data de 

1 martie 2023. Pe de altă parte trebuie să precizez tot din punct de vedere tehnic 

administrativ că pentru acest proiect și următorul a fost parcursă procedura de 

transparență decizională, tarifele fiind postate pe site încă de la sfârșitul lunii ianuarie. 

Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da și eu, mulțumim! S-a citit 

un amendament, trebuie să-l supun la vot domnul Nițu, supun la vot amendamentul 

domnului primar. Cine este pentru? În sală avem 9 voturi pentru. Se abține cineva? 11 

abțineri.  

În sală 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și 11 voturi „abținere” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-
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Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, 

Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. În online doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ Cu 12 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, amendamentul domnului primar 

nu a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul așa cum a fost prezentat inițial.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „..dumneavoastră nu ați înțeles ce am dorit sau 

ce, ce faceți?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Trimiteți-mi în scris domnul 

Nițu. Haideți vă rog frumos că ne lungim inutil...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...păi dumneavoastră...se lungesc...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Spuneți domnul Nițu...”  

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnule să vă spun cinstit așa, 2 zile s-a 

spus...și a venit Zîrnă să facă o poză...vorbesc eu acuma...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...ai vrut autospecială....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...voință și putință..nu, 

dumneavoastră...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...am vorbit cu domnul director, nu au fost 

probleme...a venit domnul Zîrnă și a făcut o poză și dumneavoastră...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...directorii de școli...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Gata, trecem la vot.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Numai puțin, de ce nu vreți să-l ascultați 

pe domnul director? De ce nu vreți să-i întrebați ce a fost?...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...rezultatul activității 

dânsului...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu, nu, nu, de ce nu vreți să-l ascultați?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Îl ascultăm, dați-i un 

microfon domnului director să auzim cum ne justifică activitatea, aparatul tehnic vă 

rog.” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „Vreau un singur lucru să-l specificăm de la început, ori avem un dialog fără 

să țipăm, fără să certăm, îmi puneți întrebări, vă răspund, dacă iar începem să țipăm 

unii la alții și ne certăm încheiem orice discuție. Bun, două secunde, prima afirmație, 

ce era în proiect se referea strict la un cost de sare de la care dumneavoastră, domnul 

Zîrnă, ați afirmat următorul lucru: că în această iarnă la nivelul municipiului Focșani 

nu s-a dat cu niciun gram de antiderapant, bun. Dumneavoastră dacă eu vă demonstrez 

vă dați demisia din consiliul local și dacă dumneavoastră îmi demonstrați că este așa 

îmi dau demisia de la Salubrizare?” 
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Domnul consilier Zîrnă Cristian: „De acord, ne dăm amândoi demisia.” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „Nu, eu dacă am greșit îmi asum. Eu vă demonstrez cu poze, cu acte, cu tot 

ce doriți, că în permanență cât a fost nevoie întreaga cantitate de material antiderapant 

a fost împrăștiat la nivelul municipiului Focșani.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul director mințiți cu 

nonșalanță domnule, cum poți să afirmi așa ceva în plenul consiliului local? Dar 

dumneata chiar...deci vă rog frumos, toată lumea a văzut că s-a dat poate sporadic 

undeva, ați dat ca să faceți poze și veniți să ne dați nouă lecții...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „Domnul consilier, măsurați-vă cuvintele...că pot și eu să țip la 

dumneavoastră.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...zeci de accidente care s-au 

întâmplat și tamponări...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „Aud, aud, dacă vorbiți calm să știți că și aud și înțeleg...da, în primul rând v-

am rugat să nu mă jigniți fără documente sau fără argumente, pot face și eu afirmații 

despre dumneavoastră.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..să faceți afirmații 

dumneavoastră împreună cu primarul, să-i spuneți primarului dar nu ne spuneți nouă 

care am parcurs orașul ăsta și am parcurs orașul...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „..eu vă spun un singur lucru, că materialul antiderapant...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...nu am văzut nicăieri și știți 

foarte bine că am fost prin toate...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „..nu am fost sunat de niciun consilier să întrebe, aveți nevoie de sprijinul 

nostru? Sunteți mari influenceri, spuneți că aveți cetățeni în spate...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „V-am sunat eu când v-ați 

împotmolit cu 3 mașini în Mândrești și după 48 de ore...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „..deci domnul consilier, habar nu ați avut despre ce este vorba acolo, ați dat 

doar un telefon, scoateți pe cineva...nu vreau să intru în alte detalii...”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..intrați domnul director, 

erau mașinile acolo, din 3 două au rămas blocate în Mândrești.” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „..aveți idee câte utilaje sunt în dotarea companiei?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Stați că domnul director ne întreabă, nu 

domnul director, vă rugăm să ne comunicați dumneavoastră, acelea au fost pe stradă...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „..atunci de ce îmi aruncați în spate o vină care nu îmi aparține. Utilajele de 

deszăpezire sunt în număr de 5 freze prevăzute cu sărărițe, 5 freze, nu este vina mea că 

atât are în dotare societatea, dați-mi voie să termin și spuneți după. Înafară de aceste 5 

freze mai sunt: 2 utilaje grele abrollkipper care spuneți dumneavoastră că nu a 

funcționat, vă rog frumos să-l întrebați pe domnul președinte că a trecut pe lângă el și 
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am pus punct la discuția asta și mai avem 3 tractorașe, acele vestite tractorașe care ni 

s-a spus că sare orașul și nu avem ce să facem cu ele, pe care le-am folosit în cartierele 

cu străzi mai mici, sunt prevăzute și cu sărărițe. Există o diferență între acest fenomen 

din iarna aceasta și alte fenomene, nu vă întreb care că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..gata, ne-ați convins, eu văd 

că ne dați lecții, văd că sunteți foarte coerent în exprimare și vă felicit pentru lucru ăsta, 

însă realitățile...” 

Domnul director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA–Vulpoiu 

Adrian: „...vă spun adevărul și să afirmați că nu s-a dat cu material antiderapant, îmi 

pare rău...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..deci realitățile vă contrazic 

domnul director. Da mulțumim, vă propun să trecem la...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...domnul director, domnul dați-mi voie 

puțin, am o filmare în vinerea aceea când a fost cod portocaliu, deci vă spun data 

acum...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..cred că s-au adus suficiente 

argumente și pe o parte și pe alta, deci domnul Zîrnă...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...haideți să ne facem înțeleși, domnul 

director este responsabilul companiei, trebuia să vină cu un plan de deszăpezire, trebuia 

să vină cu responsabilul care trebuia să se ocupe de deszăpezirea orașului, nu trebuia 

domnul director...păi n-am văzut, nu l-ați prezentat domnule, în calitate de consilier 

local, în calitate de reprezentant, uitați fac acum o interpelare și vreau să știu cine a 

răspuns de deszăpezirea din municipiul Focșani. Vă mulțumesc. Vreau pe adresa de 

email.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, domnul Mocanu vă 

rog!” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Mulțumesc domnule președinte, din 

cunoștințele mele circa 30 de utilaje au fost în acele 2 zile.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Circa și ceva, de unde?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Deci 30 de utilaje au lucrat pentru 

deszăpezirea arterelor principale și a cartierelor din municipiul Focșani. Pot să vorbesc 

și eu liniștit vă rog frumos, două minute, că am acest drept. Și cred că dacă domnul 

consilier Zîrnă a întrebat dacă sunt mulțumiți cetățenii municipiului Focșani cred că la 

vot o să-și exprime cu siguranță această nemulțumire față de dumneavoastră pentru 

că...vă rog frumos să mă lăsați să vorbesc, după aceea vorbiți și dumneavoastră. Am 

observat de la începutul ședinței la toate proiectele vă opuneți, deci nu doriți să 

construim nimic în acest oraș, străzi, parcări și alte...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...Domnul Mocanu mă văd 

nevoit să vă întrerup...” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „...deci vă opuneți în toate proiectele, 

mai aveți un pic și la CUP vreți să opriți apa în municipiul Focșani, mai aveți un pic 

tăiem și electricitatea, străzi nu mai facem, devenim...vom deveni un oraș uitat datorită 

dumneavoastră pentru că dumneavoastră sunteți majoritari în acest consiliu local, nu 

suntem noi PSD, dar noi suntem consilieri PSD și nu avem majoritate în acest consiliu, 
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deci dumneavoastră trebuie să vă asumați toate proiectele pe care nu vi le asumați până 

la...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, domnul Bîrsan, vă rog!” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „...până la construirea unui oraș modern 

și european.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă chinuiți de 30 de ani și 

nu reușiți.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul președinte vă mulțumesc frumos că 

mi-ați dat cuvântul. Stimați colegi, haideți să nu mai umblăm cu lozinci din astea, 

domnul coleg uitați-vă pe ordinea de zi...înseamnă că nu ați fost atent câte proiecte      

s-au aprobat și câte nu. Domnul coleg, menirea noastră aici e să fim responsabili, să 

cheltuim cu bună credință și mai ales chibzuiți, banii contribuabiliilor, nu sunt ai noștri, 

nici ai mei, nici ai dumneavoastră. Faptul că dumneavoastră afirmați așa ceva e grav, 

îmi spune că dumneavoastră nu sunteți deloc atent. Împrumuturile care se fac sau care 

se intenționează să se facă trebuie iarăși bine chibzuite pentru că, copii și nepoții noștri 

vor plăti ceea ce cheltuim noi acum și nu puteți să spuneți dumneavoastră că noi ne 

opunem, noi nu ne opunem, noi dorim ca aceste lucruri să se facă cu bună știință și în 

mod chibzuit. Faptul că aducem argumente, vi le aducem, vi le spunem, cetățenii ne-

au mandatat pe noi să fim mai mulți de data aceasta decât dumneavoastră și ca atare 

noi suntem responsabili și facem ceea ce credem că e bine. Argumentele 

dumneavoastră dacă sunt le primim, le analizăm, fără nicio problemă, dar vă rog 

frumos nu afirmați lucruri care nu sunt adevărate, că nu sunt adevărate. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Mai aveam și eu, m-am înscris, să știți 

domnule Georgian Mocanu, să vă dau și eu o replică, toate lucrările care se execută 

acum în municipiul Focșani au fost susținute de guvernele PNL din 2020 până în 

prezent de guvernare PNL, peste 50 de milioane de euro, PNL a dat municipiului 

Focșani, ceea ce nu a dat guvernul PSD în 30 de ani domnule și dumneavoastră vă 

bateți joc de executarea lucrărilor, vă bateți joc, ați transformat orașul în tranșee 

domnule.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc domnul 

consilier.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Dar PNL cu cine e la guvernare domnule?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cred că e suficient domnul 

Nițu. Domnul Nițu vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală 9 voturi pentru. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Uite măi tot noi suntem pentru măi Zîrnă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „11 abțineri. În online 

doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ Cu 12 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, proiectul nr. 30 de pe ordinea de 

zi nu a fost aprobat. 

 Domnul consilier Ungureanu nu mai este prezent în sală. 

 

Se prezintă punctul 31 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

stabilirea tarifelor pentru activitățile de colectare separată și transport al 

deșeurilor municipale și deșeurilor similare în municipiul Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Același amendament, tarifele se aplică cu luna martie.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Votăm amendamentul. Cine 

este pentru? Se abține cineva? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Cu 12 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, 

Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 8 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu, amendamentul nu a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul cum a fost propus inițial. Cine este pentru? 9 voturi 

pentru. PSD-ul este pentru mărirea tarifelor la deșeuri, pentru colectarea deșeurilor, 

pentru împovorarea populației.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu, este pentru igienizarea acestui oraș, 

pentru un mers al lumii mai bun, pentru asta este PSD-ul. Voi vă opuneți...”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Pentru acoperirea 

indemnizațiilor membrilor din consiliul de administrație care la SC Salubrizare și 

Servicii Publice Focșani SA acum câteva zile au fost mărite...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu sunteți voi majoritari acolo? Nicu 

Tănase nu e la voi acolo?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu...este 100% PSD, 

consiliul de administrație de la salubritate și servicii publice.” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Și USR domnule președinte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, este doar PSD. Se abține 

cineva?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Este majoritate PSD. Deci USR nu ia 

decizii acolo. USR doar controlează.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 12 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 
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Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, majorarea tarifelor nu a fost 

aprobată. Deci proiectul 31 de creștere a tarifelor pentru populație la colectarea 

deșeurilor nu a fost aprobat așa cum și-a dorit PSD-ul. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Hai că esti simpatic.” 

 

Se prezintă punctul 31 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

organizarea și desfășurarea jocurilor de artificii pe raza municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Uitați cu ce se ocupă        

PSD-ul, cu floricele, cu artificii, un spectacol ceva, asta e, ăsta e PSD-ul, spectacole și 

iar spectacole.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Da mă, cultură, nu incultură ca voi. Da mă, 

PSD-ul este pentru cultură.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Paranghelii.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Poate se votează astăzi și atunci în urma dezbaterii publice s-au născut două 

amendamente, vi le-am și înmânat, este depus la dosarul de ședință care reglementează 

documentația pentru organizarea jocurilor de artificii de categoria III și IV și pentru 

organizarea jocurilor de artificii de categoria F2, T2. Nu mai citesc pentru că...poftim?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Astea sunt amendamente, 

nu?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Amendamente născute din inițiativă cetățenească.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc, supun la vot 

amendamentele. Cine este pentru? În sală avem 9 voturi pentru. Se abține cineva? 11 

abțineri. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 12 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, amendamentele prezentate de 

către doamna secretar general nu au fost aprobate. 

Supun la vot proiectul în forma lui inițială, deci proiectul nr. 32, cu parangheliile 

și artificiile. Cine este pentru?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „V-am zis eu că degeaba citiți că tot nu 

înțelegeți.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, deci Psd-ul este pentru 

paranghelii. Se abține cineva? 11 abțineri. 

În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 12 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, proiectul nr. 32 de pe ordinea de 

zi nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul 33 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Focșani nr. 140/2020 

privind aprobarea Regulamentului de organizare și executare a serviciului de 

transport în regim de taxi în Municipiul Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În online?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, proiectul nr. 33 

de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 82 

 

Se prezintă punctul 34 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Programului de sterilizare și microcipare a câinilor cu stăpân ce 

aparțin rasei comune și a metișilor acestora de pe raza Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Doamna 

viceprimar Alexandra Tătaru, vă rog!” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Mulțumesc domnule președinte. 

Mulțumesc aparatului de specialitate că a supus acest proiect spre aprobare consiliului 

local, vă reamintesc că trebuie să demarăm această campanie de identificare și de 

sterilizare a câinilor cu stăpân și a metișilor acestora pentru a evita abandonul în spațiul 

public, de aceea s-au alocat 50 de mii pentru acordarea de vouchere tuturor 

gospodăriilor, familiilor, care depun o cerere la Direcția de Dezvoltare, dar pentru că 

acei bani cu siguranță trebuie suplimentați la următoarelor rectificări, eu sunt convinsă 

că oamenii vor înțelege acest aspect și că trebuie să reducem acest abandon în spațiul 

public, aș vrea să fac un amendament la paragraful 5 din programul de subvenție pentru 

că acolo s-a inserat o cifră, un număr total de câini dar acesta trebuie să fie variabil în 

funcție și în limita sumelor alocate la buget și anume la paragraful 5 din program repet: 

sterilizarea și microciparea câinilor cu stăpân ce aparțin rasei comune și a metișilor 
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acestora de pe raza municipiului Focșani se va face în ordinea cererilor, numărul total 

al câinilor cuprinși în program fiind variabil în limita bugetului alocat. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, supun la vot 

amendamentul doamnei viceprimar. Cine este pentru? Avem în sală 11 voturi pentru. 

Se abține cineva? 9 abțineri. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci cu 12 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian și 8 voturi „abțineri” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, amendamentul 

doamnei viceprimar Alexandra Tătaru a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui, inclusiv amendamentul. Cine este 

pentru? În sală toată lumea este pentru. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu, proiectul nr. 34 

de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 83 

 

Se prezintă punctul 35 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului nr. 2726/10.01.2023 

privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Întocmire 

PUZ colective P+9E, spații comerciale și de servicii” municipiul Focșani, str. 

Calea Moldovei nr. 37, număr cadastral 66208, pe terenul în suprafață de 58852 

m2 (suprafață măsurată 59041 m2); Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În online doamna Drumea?”  

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și 

Radu Nițu, proiectul nr. 35 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea    

nr. 84 
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Se prezintă punctul 36 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului nr. 3691/12.01.2023 

privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Elaborare 

PUZ modificator pentru construire locuințe individuale, bloc de locuințe 

P+3E+4R și hotel P+4E+5R la PUZ aprobat pentru construire locuințe colective, 

locuințe individuale și servicii complementare, aprobat prin HCL nr. 394/2019” 

– intravilanul atras al municipiului Focșani, număr cadastral 68004, 67331, 

67407, 67330, 67265, 67242, 67049, 66382, 66844, pe terenurile în suprafață de 

15465 m2; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În online doamna Drumea?”  

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 21 voturi...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„20 domnul președinte, domnul Ungureanu nu este.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu proiectul nr. 36 de 

pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 85 

 

Se prezintă punctul 37 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  

alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul local al municipiului Focșani 

pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna aprilie 2023; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Aștept propuneri! Domnul 

Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte, îl propun 

pe domnul consilier Gheoca.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Alte propuneri? 

Nu mai avem alte propuneri. Vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală 

avem 11 voturi pentru. Se abține cineva? 9 abțineri. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci cu 12 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian și 8 voturi „abțineri” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu domnul consilier 

Gheoca a fost votat pentru a fi președinte de ședință pentru următoarele 3 luni, 

devenind hotărârea nr. 86 
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Se prezintă punctul 38 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

constituirea Consiliului Comunitar Consultativ al municipiului Focșani și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al acestuia; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Trebuie desemnat un domn consilier să facă parte din Consiliu, da?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, eu o propun pe doamna 

viceprimar Alexandra Tătaru. Dacă mai sunt și alte propuneri? Nu mai sunt, se 

votează...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„O să facem buletine de vot împreună cu propunerile pentru următorul proiect.” 

 

Se prezintă punctul 39 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  

inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică a suprafeţei de 4,6321 ha 

teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al localităților: Bolotești și Golești 

care aparţine domeniului public și privat al Municipiului Focşani, începând cu 

anul 2023, pe o perioadă de 7 ani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Aici trebuie să facem 

propuneri pentru 2 supleanți și 2 titulari. Propun eu pentru PNL – USR, domnul Bîrsan 

și Dumitru, deci titulari și supleanți domnul Gheoca și domnul Costea. Dacă mai sunt 

și alte propuneri? Deci nu mai sunt alte propuneri. Trecem la proiectele suplimentare.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...dar aveți timp, care ați propus aveți timp 

pentru toate astea că sunteți peste tot și nicăieri.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Suntem dedicați 

comunității.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Și comisia de numărare a voturilor, da? Vă rog domnul președinte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Comisia de numărare a 

voturilor, domnul Zîrnă, domnul Răduță și domnul Bîrsan..aa este ..și domnul Nițu.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Da, dacă accept bineînțeles, dar uite îl propun 

pe Răduță că...e pus? Dar domnul Costea este?”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Face parte dintre supleanți.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Haide luați-l pe domnul Macovei că și el face 

parte din...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu, deci domnul Nițu, 

rămâne comisia de numărare cu domnul Zîrnă, domnul Răduță și domnul Nițu. Da, 

bine, atunci vă rog pe dumneavoastră să faceți o propunere.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Auziți vă uitați numai acolo, la noi vă uitați 

numai când aveți nevoie. Domnul Dumitru la noi vă uitați când aveți nevoie. Uitați-vă 

acolo în grădina.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna viceprimar 

Alexandra Tătaru...aaaa este în proiectul anterior...ghinion, pe cine, domnul Bîrsan 

este, doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez...atunci nu rămâne decât o variantă domnul 
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Macovei...e cam rebel dar toată lumea știe. Da, ok, deci supunem la vot comisia de 

numărare. Cine este pentru? Propunerile se votează cu ștampila.  

În sală sunt 11 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru 

Alexandra și Zîrnă Cristian. Se abține cineva? 8 voturi abținere din partea doamnelor 

și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu 

Nițu. În on-line doamna Drumea?”      

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 12 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra și Zîrnă Cristian și 8 voturi abținere din partea doamnelor 

și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu 

comisia de numărare a voturilor a fost aprobată. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „8 voturi abținere, lipsește 

domnul Ungureanu, are o cursă. Mă iertați! Trecem la ordinea suplimentară de zi, la 

proiectele de pe ordinea suplimentară de zi. ” 

 

         Se prezintă proiectul numărul 1 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a indicatorilor 

tehnico-economici, faza DALI și descrierea sumară a investiției propuse a fi 

realizată prin proiectul ”Creșterea performanței energetice a clădirii Primăriei 

Municipiului Focșani”. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

pentru? În sală toată lumea este pentru. În on-line doamna Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 1 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 87 

 

         Se prezintă proiectul numărul 2 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru 

obiectivul ”Creșterea performanței energetice a clădirii Primăriei Municipiului 

Focșani”. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Cum nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În on-line doamna Drumea? ” 
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         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 2 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 88 

 

         Se prezintă proiectul numărul 3 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza DALI și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul ”Creșterea performanței 

energetice a cinematografului Unirea”. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

pentru? În sală sunt 8 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu. Se abține cineva?          11 

voturi abținere din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra și Zîrnă 

Cristian.  În on-line doamna Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Abținere. ” 

         Cu 12 voturi abținere din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra și Zîrnă Cristian și 8 voturi pentru din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu 

proiectul numărul 3 de pe ordinea suplimentară de zi nu a fost aprobat. 

 

         Se prezintă proiectul numărul 4 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre privind aprobarea proiectului și cheltuielilor legate de proiect pentru 

obiectivul ”Creșterea performanței energetice a cinematografului Unirea”. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Nu sunt 

discuții, dacă nu sunt discuții să trecem la vot. Cine este pentru? În sală sunt 8 voturi 

pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica și Radu Nițu. Se abține cineva? 11 voturi abținere din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, 

Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra și Zîrnă Cristian.  În on-line doamna 

Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Abținere. ” 
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         Cu 12 voturi abținere din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra și Zîrnă Cristian și 8 voturi pentru din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu 

proiectul numărul 4 de pe ordinea suplimentară de zi nu a fost aprobat. 

 

         Se prezintă proiectul numărul 5 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre pentru aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 

obiectivul de investiții ”Refacere trotuare, alei, parcaje și covor asfaltic – strada 

Mare a Unirii”. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

pentru? În sală toată lumea este pentru.  În on-line doamna Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 5 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 89 

 

         Se prezintă proiectul numărul 6 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre pentru aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 

obiectivul de investiții: ”Refacere infrastructură străzi, sistematizare verticală 

str.Timiș, str.Nicolae Bălcescu, str.Predeal (tronson cuprins între str.Ion Creangă 

și str.Grigore Ionescu), și reparații și așternere covoare asfaltice carosabil str. 

Magazia Gării”. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

pentru? În sală toată lumea este pentru. În on-line doamna Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 6 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 90  

 

         Se prezintă proiectul numărul 7 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărîre privind aprobarea alocării sumei de 22,10 mii lei Liceului cu Program 

Sportiv Focșani pentru deplasarea echipei de baschet U 16 la turneul 
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Internațional ”4-th Internațional Basketball Youth Tournament” Athena, 

Grecia. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În on-line doamna Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 7 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 91 

 

         Se prezintă proiectul numărul 8 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre privind modificarea Regulamentului privind desfășurarea unui concurs 

public pentru pavoazarea cu ornamente luminoase adecvate a vitrinelor și a 

spațiilor din incintă de către operatorii economici din Municipiul Focșani, 

aprobat prin H.C.L.nr.418/2022. 

          Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Aveți un 

amendament.” 

         Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Amendamentul pe care l-a formulat domnul primar și la comisii, respectiv 

modificarea perioadei destinate asigurării de către operatorii economici a pavoazării 

cu ornamente specifice sărbătorilor de iarnă să fie cuprinsă între 5 decembrie și 24 

ianuarie, față de 20 decembrie-24 ianuarie cum este în propunere. ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumim doamna secretar! 

Votăm amendamentul. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Votăm 

proiectul în integralitatea lui. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. În on-

line doamna Drumea?” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 8 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 92 

  

         Se prezintă proiectul numărul 10 de pe ordinea suplimentară de zi: proiect de 

hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere din domeniul public al Statului 

Român și din administrarea Ministerului Transporturilor și Infrastructurii în 

domeniul public al Municipiului Focșani, a imobilului în suprafață totală de 

13.650 mp., situat în Municipiul Focșani, înscris în Cartea funcțiară nr.67270 

Focșani și nr.67133 Focșani. 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

pentru? În sală toată lumea este pentru. În on-line doamna Drumea? ” 

         Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru. ” 

         Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 10 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 93 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Doamna secretar epuizăm și  

secțiunea a II-a? Trecem la diverse? 

 

         Secțiunea a II-a: Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 

2665/28.02.2023 înregistrată la Primăria municipiului Focșani sub nr. 21971 / 

01.03.2023  privind efectuarea orelor de muncă în folosul comunității de persoanele 

apte de muncă beneficiare de ajutor social pe luna februarie 2023. 

         Vă mulțumesc! În continuare trecem la Secțiunea a III-a – Diverse. Vă rog 

domnul consilier Bîrsan! ” 

         Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Numai puțin domnule 

președinte, sunt persoane în sală care vor să ia cuvântul și cred că prioritar ar fi să le 

dăm dumnealor cuvântul pentru că au stau foarte mult în ședință . ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, cred că da, are dreptate 

doamna vicepreședinte. Vă rog domnul Lupu, haideți că oricum...” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „Doamna secretar, dacă îmi permiteți, îmi cer 

scuze, 20 de secunde...aș avea o propunere. În momentul când mai avem la ordinea de 

zi proiecte suplimentare care nu sunt trecute pe lista noastră, să le ordonăm într-o 

anumită listă cu număr, să nu le mai confundăm, să nu le mai...nu știu...  ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „...cu număr în completarea 

ordinii de zi...”     

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „...cu număr da? Cu o zi înaintea ședinței sau 

chiar în dimineața ședinței să ne dați pe mail, probabil că ele vin progresiv, unul după 

altul, nu pot fi toate o dată.” 

         Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Ați văzut...cum vi le trimitem așa vin, o să reactualizăm eventual ordinea de zi pentru 

momentul ședinței...  ” 

         Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Adică mai faceți o ordine de zi 

suplimentară ...cu 5 proiecte trecute în ordinea în care doriți dumneavoastră.” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „...adică cele 5 care vin nu le puteți pune pe 

cealaltă listă pentru că nu se știe dacă o să fie aprobată, dar cu listă separat...asta-i 

propunerea mea. Dacă găsiți o soluție mai bună nu am nimic împotrivă.” 

         Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Da, căutăm o soluție. ” 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Văd că lista de astăzi a fost 

bună...” 

         Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Domnul președinte, scurt și eu aș 

vrea să intervin și în ciuda faptului că în comisie domnul primar a făcut o ironie în ceea 

ce privește apelul meu către Direcția de Asistență Socială eu totuși revin cu această 

rugăminte să diversificați pachetul pentru Sărbătorile de Paște, astfel încât cetățenii sau 

beneficiarii aceștia să se aleagă cu ceva și mă refer tot în spiritul sărbătorilor, la ceva 

care să nu mai fie același lucru cu cel de anul trecut sau să aveți în vedere faptul că 

beneficiarii aceștia sunt și cei care au card social și care pot cumpăra, dacă nu sunt 

aceiași.... ” 

         Doamna director Direcția de Asistență Socială Focșani Mirela Bernovici: 

„Aici avem persoane vârstnice fără venituri sau fără rețea socială, fără aparținători 

sociali sau cu venituri foarte mici pe care...” 

         Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Și atunci cum se explică faptul că 

avem două, cel puțin două plângeri în acest sens? ” 

         Doamna director Direcția de Asistență Socială Focșani Mirela Bernovici: 

„Dacă aveți două plângeri vă rog să ni le faceți cunoscute și atunci oricum aceste liste 

sunt revizuite permanent, înseamnă că aceste persoane nu sunt în nevoi și nu au strictă 

necesitate de aceste alimente. Vă rog să ni le transmiteți și să le verificăm. Pe de altă 

parte, țineți cont vă rog că suma alocată pentru aceste pachete este în cuantum de 120 

de lei, este o sumă care nu permite diversificarea extraordinară, ținem cont într-adevăr 

de această propunere, să fie cu un specific adaptată sărbătorilor pascale și vom avea în 

vedere ca alimentele... o parte din alimentele care sunt în acest pachet să fie specifice 

acestei sărbători. Mulțumesc! Și ținem legătura vizavi de componența acestor persoane 

care fac parte din această....da? 

         Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Voi verifica acest lucru și totuși...Vă 

mulțumesc! ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Deci, domnul Lupu, vă rog 

să aveți....având în vedere faptul că ședința a fost foarte lungă, cu foarte multe materiale 

pe ordinea de zi...proiecte, vă rog să sintetizați ceea vreți să ne spuneți, să fiți cât se 

poate de succint.” 

         Domnul Lupu Dan: „Bună ziua! Mulțumesc domnul președinte că mi-ați dat 

cuvântul. Aș vrea două subiecte foarte pe scurt, acum o să intru direct în primul subiect 

dacă mi-ați cerut lucrul ăsta și o să vă citesc denumirea unui link, care a apărut de 

curând pe un site, un site care a fost preluat și de către alte situri de presă sportive sau 

nesportive „sport.ro handbal scene halucinante”, managerul surprins cum încuraja fanii 

la meciul CSM Focșani-CSU Suceava, încurajează să strige „hoții, hoții”. Deci, practic 

la un meci care a fost desfășurat, care s-a desfășurat acum aproape două săptămâni la 

Polivalentă, la un moment dat într-un moment tensionat managerul sau delegatul 

echipei, l-au și denumit comentatorii s-a decis să încurajeze spectatorii să strige „hoții, 

hoții”. Printre spectatori se aflau și cei care purtau tricoul sportivilor pe care scria 

Consiliul Local Focșani. Comentatorii....eu vă relatez ce au zis comentatorii, există și 

un fragment, o înregistrare pe acest site și cu un comentariu anexat. Comentatorii au 

sesizat lucrul ăsta, că delegatul încurajează tribuna să strige „hoții, hoții”, au zis că așa 

ceva nu este permis, chiar au ...pentru Liga Națională și chiar au recomandat ca acesta 
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să fie suspendat. Camera a arătat și spectatorii care aveau tricou cu Consiliul Local 

Focșani, au zis despre ei că au un comportament grobian...stați un pic să vedem că am 

găsit pe DEX ce înseamnă exact grobian-, bădăran, grosolan, mitocan, mojic, mârlan, 

necioplit, prost crescut. Ce semnificație are toată treaba asta? Deci, spectatorii au fost 

incitați, la rândul lor și comemtatorii au reacționat ca atare. Care este răspunderea 

acelui delegat, acelui antrenor secund sau manager? Nu este prima dată când se 

comportă în felul acesta, să ne amintim de acum trei ani când în conferință de presă 

alături de primar a zis că este un management pozitiv faptul că a executat o evaziune 

fiscală de 800 de mii, deci neplata dărilor la stat de 800 de mii a catalogat-o ca fiind 

evaziune fiscală. Mai departe, primarul l-a apărat atunci....” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul Lupu vă rog să mă scuzați, eu nu 

știu despre ce e vorba și tare aș vrea să fiu lămurit, despre ce persoană e vorba? Dacă 

e publică...” 

         Domnul Lupu Dan: „Stați un pic...este publică, îmi pare rău că nu v-a dat 

înregistrarea, e vorba de fostul director al Clubului Sportiv Municipal.” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „Cine? Cum îl cheamă?” 

         Domnul Lupu Dan: „Viorel Ciubotaru.” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „Așa spuneți domnule că nu știam despre cine 

este vorba. Mulțumim!” 

         Domnul Lupu Dan: „În aceeași ședință după cum țineți minte, primarul l-a 

apărat atunci când a fost, chiar a sărit la gâtul...ca să zic așa, celor care au încercat să 

critice activitatea Clubului Sportiv Municipal. Mai departe, după cum știm acum doi 

ani i s-a cerut demisia...domnul Bîrsan i-ați cerut demisia pentru lipsă de transparență, 

dumnealui și-a dat demisia și a motivat așa: că și-a dat demisia ca să deblocheze 

situația, că nu se vota bugetul atunci și pentru faptul că are cineva din Consiliul Local, 

politicienii au ceva cu dumnealui. Astea au fost motivele, acum noi știm că a fost... și-

a dat demisia că a fost forțat de împrejurări ca să-și dea demisia și cine dorește 

amănunte probabil poate să îl întrebe pe domnul Bîrsan. Mai departe, a apărut chiar și 

raportul corpului de control ulterior, la două-trei luni care confirmă vinovăția acestui 

fost director, a lui Viorel Ciubotaru. În același...eu știu dacă vreți...ar fi trebuit în 

aceeași măsură, cel puțin ca autor moral să fie și primarul acuzat, s-a vorbit și despre 

jaf generalizat la acest club. Vreau să spun un lucru, se spune așa, că dacă un lucru se 

întâmplă o dată e foarte posibil sau mă rog să nu se mai întâmple niciodată, dar dacă 

se întâmplă de două ori, este posibil să se mai întâmple încă o dată. Deci, este a doua 

oară, cel puțin a doua oară când acest domn recidivează în spațiul public și cum să spun 

eu...aduce un prejudiciu de imagine Consiliului Local și comunității acestui oraș. De 

aceea vă rog să dispuneți...ați dat pe mână un buget substanțial și vehiculează practic 

din postura de manager și în continuare bani importanți, sume importante din bugetul 

local și vehiculează și imagine și vedeți în ce manieră...dacă o să aveți curiozitatea v-

am dat titlul link-ului,  intrați să vedeți în ce manieră s-a comportat acest manager sau 

delegat, delegatul cui? al Consiliului Local, nu? În consecință vă rog să dispuneți, nici 

nu mai fac nicio propunere aici, aveți toate pârghiile ca să puteți să acționați în 

consecință. Al doilea subiect și foarte pe scurt și acesta, deși intenționam să vorbesc 

mai mult despre el că ăsta-mi place mai mult. Voiam să spun că în 2006 când s-a 

înființat Clubul Sportiv Municipal prin HCL 367 din 19 decembrie 2006 legiuitorul a 
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fost foarte generos, în sensul că s-a referit și la o secțiune foarte importantă la o 

activitate...eu știu..la o foarte importantă...a activității sportive și atunci când a vorbit 

despre scopul înființării acestei structuri sportive publice s-a referit pe lângă sportul de 

performanță, s-a referit și la sportul pentru toți, la articolul 15 sportul pentru toți, 

sportul pentru sănătate, recreere, socializare, sportul pentru toți va fi realizat printr-un 

complex de activități. Complexul acesta de activități îl putem regăsi în articolul 17, 

care spune așa „scopul se realizează prin următoarele obiective” și citesc câteva care 

sunt relevante pentru ceea ce v-am spus: 

 -punctul b) organizarea de competiții sportive de masă și de performanță, uitați aici 

este... îmi pare rău că a plecat domnul Gongu. Domnul Gongu este singurul care a spus 

despre sportul de masă în 2016, a trecut fluturașul cu care a candidat atunci. A câștigat 

niște voturi, cel puțin două voturi sunt sigur, dar mai multe a câștigat atunci dar nu am 

mai auzit de atunci nimic, deși a făcut parte din comitetul director al Clubului Sportiv 

Municipal. Organizarea de competiții sportive de masă și de performanță, 

administrarea bazei sportive proprii, atragerea copiilor și tinerilor în practicarea 

sporturilor și popularizarea disciplinelor sportive în instituțiile de învățământ, 

organizează activitatea sportivă de masă la nivelul municipiului, realizarea unui cadru 

corespunzător pentru asigurarea unor antrenori specializați, organizarea de cursuri de 

inițiere și perfecționare.  

         Acum de ce am venit la dumneavoastră? Articolul 13.1 organele de coordonare 

și control al CSM sunt Consiliul Local și primarul municipiului Focșani. Articolul 13.2 

c) Consiliul Local numește trei membri în comitetul director , aprobă bugetul de 

venituri - Consiliul Local, deci Consiliul Local are atribuțiile astea, înțelegeți?” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Am înțeles, am înțeles 

domnul Lupu. Haideți vă rog frumos, e o oră târzie, stăm de 5-6 ore în ședință, vă rog 

mult de tot să sintetizați.” 

         Domnul Lupu Dan: „Am înțeles, asta este încheierea pe care vreau să o zic. Încă 

o dată vă spun, ăsta este contextul, există legislație, există reglementări dar nu le 

respectă, nu le ia nimeni în considerare. A apărut și legea asta cu 30%, nu știu...se 

plâng că nu au cum să facă anumite chestii de genul ăsta. Cum? Dar  30% înseamnă 

peste 3 milioane, nu? Încă o dată vă rog, închei cu ceea ce ...concluzia este următoarea: 

parafrazez ceea ce scrie în raportul corpului de control 85891/07.09.2021 asupra 

Clubului Sportiv Municipal. Având...asta este ultima frază...având în vedere cele 

prezentate vă rugăm să dispuneți. Voiam să mai spun și că nu ezistă 

transparența....anumite chestii nu sunt transparente la acest club. ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Eu am o rugăminte către 

dumneavoastră, v-am ascultat, am înțeles în mare parte...ne puteți face o adresă în scris 

cu ceea ce ați semnalat și ați prezentat dumneavoastră?” 

         Domnul Lupu Dan: „Nu-mi este deloc greu, dacă știți câte adrese am făcut,  câte 

propuneri și câte sesizări, cred că scoatem așa...un dosar. Eu vreau să spun doar un 

lucru, cred că mai aveam o idee și mi-a scăpat. Apropo de timpul pe care îl pierdem 

aici să zicem dacă vreți să zicem așa...aș fi vrut să existe și nu înțeleg de ce...să existe 

un  reprezentant al comunității în comitetul director așa cum scrie în regulament, nu 

înțeleg de ce nu se face un...nu se numește un...cu care să poți vorbi. Eu nu vreau să 
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ajung până aici, înțelegeți? Eu nu vreau să fac niciun fel de adresă la dumneavoastră, 

vreau doar să am cu cine să discut.” 

         Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „A fost domnul Lupu dar și-a dat 

demisia și nu au mai fost înaintate propunerile pentru realegerea acestui membru.” 

         Domnul Lupu Dan: „Scrie foarte clar în regulament și aici nu știu dacă este 

responsabilitatea primarului, Consiliul Local stabilește cei trei membri.” 

         Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Iar CSM are un comitet director, un 

președinte și...trebuie să se propună acum.” 

         Domnul Lupu Dan: „Sunt 5 membri...păi adică trebuie să fie 5 membri ca să se 

creeze o majoritate, înțelegeți?” 

         Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Nu mai sunt 5.” 

         Domnul Lupu Dan: „Vă rog domnul președinte să propuneți un membru din 

partea comunității în comitetul director ca să am cu cine să discut și eu vă promit că 

nici nu mai e nevoie să fac adresă, mă duc și am cu cine să discut. Vă rog! Mulțumesc 

și eu!” 

         Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Mai este o doamnă în 

sală care vrea să ia cuvântul și putem și noi să demarăm procedura între timp.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cum vă numiți doamnă? 

Spuneți-ne vă rog cum vă numiți.” 

         Doamna Radu Maricica: „Mă numesc Radu Maricica, sunt din Focșani 

Bulevardul Unirii, blocul P4+Grădiniță, deci deasupra Grădiniței este apartamentul 

care este al nostru, i-am făcut noi izolație, i-am făcut noi ce i-am făcut, vecinii de lângă 

noi ne-a spart izolația care a fost făcută. Eu am soțul paralizat la pat, deci nu are cine 

să mă mai ajute, am ajuns exact în culmea disperării. Domnul primar a vrut săracul...de 

ce să fac păcate, aș face păcate că suntem în post, i-am spus și a spus   „vă ajut doamna 

Radu dar cu cine că nu am nici eu forță numai cu Primăria” sau...deci am încercat, prin 

vecini am încercat, sunt 8 apartamente, doi sunt decedați, 6 apartamente în care 

locuiesc. Ăștia nu au posibilitate financiară să mă ajute, ba care-i despărțit, ba care-

i...acum am rămas...mi-au căzut tavanele, dacă mă credeți în mijlocul camerei. Doamna 

vice poate să vă confirme, dumneaei a fost, a filmat și a văzut acel apartament împreună 

cu directoarea grădiniței.” 

         Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Da și acolo într-adevăr, 

dacă îmi dați voie doamna Radu, numai puțin, este o situație...pe lângă faptul că dânsa 

are o problemă personală dar există o instituție, o unitate de învățământ care își 

desfășoară acolo activitatea, este vorba de Grădinița 17-Grădinița Albinuța și clar că 

ar fi trebuit să se ia decizii la momentul respectiv pentru alocarea de fonduri și a renova, 

pentru că mâine, poimâine o să ne trezim că ajunge și se infiltrează și o să se dărâme 

efectiv și grădinița, adică este vorba despre implicarea... ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Să înțeleg că 

dumnmeavoastră locuiți la ultimul etaj și din cauza deteriorării izolației...” 

         Doamna Radu Maricica: „Nu, a și plouat într-adevăr de ce să... ” 

         Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „S-a degradat în ani, în 

ani de zile și a venit...că a făcut diverse demersuri la Primărie, i s-a promis, i s-a tot 

promis și iată că din păcate...” 
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         Doamna Radu Maricica: „Avem un administrator foarte înapoiat care nu își dă 

interesul cu absolut nimic. ” 

         Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Și iarăși aceeași 

problemă cu administratorii, în mare parte din municipiul Focșani care nu se zbat 

pentru problemele reale ale cetățenilor care au probleme în scările de bloc unde 

dumnealor locuiesc și așa este și cazul doamnei Radu care mă rog, la Asociația de 

proprietari are un administrator care fuge mai mult decât să facă ceva pentru 

problemele dânșilor de acolo. Am vorbit chiar eu cu domnul administrator, i-am 

solicitat să depună numele administrației pentru care...este o formă juridică, are 

ștampilă, are tot ce-i trebuie ca să aibă o autoritate în fața Consiliului Local, a Primăriei 

și cred că este un an și ceva doamna Radu de când tot încercăm să îl rugăm pe domnul 

administrator să facă diligențele pentru a veni la Primărie cu aceste 

documente...absolut deloc.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu a făcut niciun demers.” 

         Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Și omul ăsta încasează 

niște bani de la acești proprietari de imobile, pentru că știm foarte bine administratorii 

sunt plătiți de către cetățenii care locuiesc în zona respectivă și din păcate uită de 

problemele.... de a rezolva și de a alerga pentru problemele celor care îi plătesc.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Noi fără să vă promitem ceva, 

afirmăm că o să încercăm să găsim o soluție împreună cu Primăria, astfel încât să 

vedem, să identificăm o cale legală de a aloca niște bani, având în vedere faptul că și 

grădinița funcționează acolo, este grădiniță publică....numai că dumneavoastră 

împreună cu administratorul trebuie să faceți demersurile oficiale, trebuie să înaintați 

o adresă către Primărie.” 

         Doamna Radu Maricica: „Nu am cu cine, domnul admnistrator nu a vrut.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Atunci dumneavoastră 

împreună cu ceilalți proprietari trebuie să faceți o hârtiuță, câteva rânduri, se găsește 

cineva, este cineva acolo care poate face lucrul acesta astfel încât să avem un capăt de 

înscris în baza căruie noi să demarăm niște....” 

         Doamna Radu Maricica: „Eu în apartamentul ăsta nu stau din 2000 datorită 

situației ce este, eu nu am putut să îl mai urc, în 2009 a făcut accident vascular cerebral 

și automat l-am coborât în apartamentul băiatului. Stau într-o cămăruță, nu zic nimic, 

îi mulțumesc lui Dumnezeu acolo unde sunt că nu am ce face, de nevoie stau dar dacă 

vă spun că mobila...canapeaua din hol am ridicat-o pe poziție că o ploua, curgea 

apa...am pus celofan pe ele, pe mobilă. În casă să-ți pui celofan? Să ajungem în situația 

asta...” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Totuși este un caz social 

doamna director, mă scuzați că vă întrerup, este un caz social, trebuie să fie o anchetă 

socială, se poate face un ajutor, se poate face ceva.” 

         Doamna director Direcția de Asistență Socială Focșani Mirela Bernovici: 

„....ajutoare sociale au fost atunci când a fost incendiul de la Monte Carlo pentru 

locuințe, în rest fiind proprietate personală nu am temei legal eu să îi aloc fonduri 

pentru reparațiile acoperișului, nu am temei legal pentru așa ceva. Da, pe parte socială, 

de sănătate... ” 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Având în vedere că are soțul 

care are probleme locomotorii.” 

         Doamna director Direcția de Asistență Socială Focșani Mirela Bernovici: 

„....va fi evaluată și ajutăm, nu despre asta este vorba aici. ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Am înțeles.” 

       Doamna director Direcția de Asistență Socială Focșani Mirela Bernovici: 

„Dar într-adevăr noi putem să ajutăm dar pe partea socială și v-am zis nu e nicio 

problemă, doamna Radu este așteptată. Probabil că soțul are încadrare în grad de 

handicap bănuiesc, da? Cu asistent personal? Deci, sunteți în evidența noastră cu...sau 

indemnizație, da? Sunt convinsă că drepturile care decurg din problemele care sunt pe 

parte socială sunt obținute la noi și fără nicio problemă o ajutăm oricând, dar înțeleg 

că problema ține de un bloc în care sunt imobile proprietate personală, nu e în sfera 

activității mele, în atibuțiile mele aici.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Doar că noi suntem 

parte...noi.” 

         Doamna Radu Maricica: „Doamna vice a fost împreună cu doamna directoare 

și a fost în casă, în încăpere, a văzut apartamentul...s-a uitat și a zis „nu știu cum ați 

putut să stați în... ” și vă spun și altceva...acest administrator sinceră să fiu...sunt plecată 

de acolo, i-am plătit cât i-am plătit la întreținere că e administrator zic, țin cont că e 

administrator, acum mă văd cu restanță 130 de lei, măi dar de unde a trecut ăsta 130 

de lei că eu nu am stat, nu am consumat picătură de apă că sunt debranșată de la apă 

caldă, de la apă rece, de la căldură, am tăiat tot. Când mi s-a dat aprobarea atunci am 

zis să nu mai dau bani că nu-mi permit, eu cheltui foarte mulți bani pe medicamente...se 

duc, se rup ca să pot să-i întind viața lui, să poată să trăiască că s-a întâmplat la 55 de 

ani.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Am înțeles. Ceea ce vă putem 

spune noi este că o să încercăm, o să căutăm o cale legală astfel încât să vedem dacă o 

să putem identifica să vă ajutăm prin intermediul unei Hotărâri de Consiliul Local. ” 

         Doamna director Direcția de Asistență Socială Focșani Mirela Bernovici: 

„...la Direcția de Asistență Socială să mai revedem situația socio-materială și atunci și 

noi dacă putem să ajutăm pe partea aceasta cu mare drag.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumim! Mulțumim 

doamna director! ” 

         Doamna Radu Maricica: „Vă mulțumesc mult de tot!” 

 

         PROCEDURĂ DE VOTARE  

 

         Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Suntem on-line. În sală sunt prezenți 11 domni consilieri locali, deci avem cvorum. 

Domnule președinte vă rog! ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc doamna secretar 

general! Vă rugăm să prezentați rezultatul votului.” 

         Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte, vă rugăm să 

spuneți numărul proiectului.” 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Este proiectul numărul 38 și 

39.” 

         Domnul consilier Zîrnă Cristian: „De acord. Ce prevăd?” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Proiectul numărul 38: proiect 

de hotărâre privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ al 

municipiului Focșani și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al acestuia.” 

         Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte, s-au tipărit un 

număr de 19 buletine de vot, în urma verificărilor s-au constatat următoarele: s-au 

repartizat un număr de 11 buletine de vot, iar rezultatul votului este următorul: 

         Pentru doamna viceprimar Tătaru Alexandra 11 voturi pentru, 8 voturi nule.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „8 nule?” 

         Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Nule, da pentru că au fost 19 repartizate.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Păi nu sunt nule, sunt 

nedistribuite.” 

         Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Nedistribuite, nule nedistribuite, da?” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „În regulă, supun la vot 

rezultatul. Cine este pentru?  

         Cu 11 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian proiectul numărul 38 de pe ordinea de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 94 

 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Proiectul numărul 39: proiect 

de hotărâre privind inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică a 

suprafeţei de 4,6321 ha teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al 

localităților: Bolotești și Golești care aparţine domeniului public și privat al 

Municipiului Focşani, începând cu anul 2023, pe o perioadă de 7 ani. Vă rog 

domnule Zîrnă!” 

         Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte, s-au tipărit un 

număr de 19 buletine de vot, în urma verificărilor s-au constatat următoarele: s-au 

repartizat un număr de 11 buletine de vot, 8 buletine de vot nu au fost repartizate iar 

rezultatul votului este următorul: 

         Domnul Victor Dumitru membru titular 11 voturi. 

         Domnul Bîrsan Costel membru titular 11 voturi. 

         Domnul Corneliu Gheoca Dumitru membru supleant 11 voturi. 

         Domnul Costea Ionel membru supleant 11 voturi. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Supun la vot rezultatul. Cine 

este pentru?  

         Cu 11 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian proiectul numărul 39 de pe ordinea de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 95 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Având în vedere că s-au 

epuizat toate proiectele de pe ordinea de zi și toate secțiunile declar ședința închisă. 

Mulțumesc!” 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 

                     Dumitru Victor                                 MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

                                                                   Marta Carmen Ghiuță 
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